
AMNEZIE SPIRITUALĂ

 Acum eu cred, acum eu cred,
Toate lucrurile sunt posibile, acum eu cred;
Acum eu cred, acum eu cred,
Toate lucrurile sunt posibile, acum eu cred.

2 Să rămânem în picioare doar un moment acum pentru 
Cuvântul Domnului. Să deschidem la Amos, profetul Amos, al 
3-lea capitol, începând cu 1-ul verset.
3 Eu vreau să-i mulţumesc la Sora Juanita şi Anna Jeanne 
şi Sora Moore, pentru acel drăgălaş cor de cântări. Aceasta 
m-a adus înapoi, aşa cum am şezut acolo şi am ascultat la 
aceasta. Eu mă gândeam, când ele au fost cu noi, cântând în 
campanie, Fratele Jack şi eu am vorbit, acele fete erau fetiţe 
mititele, doar mici de şaisprezece, cam aşa ceva, fată. Acum, 
mă gândesc, Sora Anna Jeanne are cinci copii, şi Sora Juanita 
are—are…mamă de doi copii. Şi noi suntem într-adevăr mai 
aproape de acel apus de soare, femeilor, decât cum am fost 
atunci, cam şaisprezece ani diferenţă. Nu va fi mult, noi vom 
trece dincolo, acel timp glorios.
4 Acum Amos al 3-lea capitol, să citim.

Ascultaţi acest cuvânt care DOMNUL l-a vorbit 
împotriva voastră, O copii ai lui Israel, împotriva 
întregii familii care Eu am adus-o sus…afară din 
Egipt, zicând,

Numai pe voi v-am cunoscut Eu…toate familiile 
de pe pământ: de aceea Eu vă voi pedepsi pentru…
nelegiuirea voastră.

Pot doi să umble împreună, fără să fie de acord?
Va răcni leul în pădure, când el nu a luat nici o 

pradă? va striga un leu tânăr din vizuina lui, dacă el 
nu a luat nimic?

Poate o pasăre să cadă într-o cursă pe pământ, unde 
nu este nici o capcană pentru ea? Va lua cineva o cursă 
de pe pământ, şi să nu aibă nimic luat din ea?

Va suna trâmbiţa în cetate, şi poporul să nu se 
teamă? va fi acolo rău în cetate, şi DOMNUL nu l-a 
făcut?

Cu siguranţă Domnul…nu va face nimic, fără ca el 
să descopere secretele lui la slujitorii lui profeţii.

Leul a răcnit, cine să nu se teamă? Domnul…a 
vorbit, cine poate să nu profeţească?

 Să ne aplecăm capetele.
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5 Doamne Isuse, fie ca acesta, Cuvântul Tău, Doamne, fie ca 
noi să avem părtăşie îm această seară în jurul acestei porţiuni. 
Ne rugăm, Doamne, ca Tu să ne dai un context pentru acest 
text, pe care noi îl vom lua de aici, şi fie ca acesta să-ţi aducă 
Ţie onoare. Binecuvântează-ne aşa cum aşteptăm, Doamne, în 
această seară, asupra Cuvântului Tău. Vindecă-i pe bolnavi şi pe 
suferinzi. Salvează-l pe cel pierdut. Dă tărie celui slab, Doamne, 
care devine slab, şi fizic şi spiritual. Şi dă-ne o mare revărsare a 
Prezenţei Tale, căci noi o cerem în Numele lui Isus. Amin.
6 Eu doresc să iau ca un text, din acesta, în această seară: 
Amnezie Spirituală. 
7 Să nu uitaţi, mâine, este rugăciunea pentru bolnavi mâine. 
Ne aşteptăm ca Domnul să facă lucruri mari covârşitoare, mâine 
după amiază la ora două, unde noi…când noi începem serviciile 
noastre. Băiatul va fi aici să împartă cartonaşe de rugăciune. Şi 
pentru fiecare se va face rugăciune care vor să se roage pentru ei. 
Şi ne aşteptăm la un timp măreţ, mâine, în Domnul.
8 Acum voi persoanele care sunteţi aici, vizitând din afara 
oraşului. Reţineţi, acolo sunt bune, biserici de Evanghelie 
deplină peste tot prin oraş. Voi sunteţi bine veniţi la ele toate. 
9 Eu tocmai am vorbit cu unul din păstorii mei asociaţi, 
afară, chiar a venit înăuntru, Fratele Jackson, o fostă biserică 
Metodistă, în jos un oraş sau două dedesubt de noi.
10 Şi câţi sunt aici care sunt asociaţi cu tabernacolul, să vă 
văd mâinile, peste tot. Vai, eu sunt sigur—sigur bucuros să vă 
am jos. Aceasta este cea mai apropiată adunare în care am fost 
în Indiana pentru destul de multă vreme. Mă gândesc despre 
a veni înapoi, destul de curând, şi să punem sus un cort şi să 
avem acele ultime şapte Trâmbiţe, cu voia Domnului.
11 Astfel, acum, însă amintiţi-vă de mâine. Să nu uitaţi 
aceasta, mâine la ora două. Şi, acum, serviciul nostru următor 
va începe săptămâna viitoare, în Tampa, Florida.
12 Acum eu vreau să vorbesc despre: Amne-…Amnezie 
Spirituală. 
13 Acum, acest ins micuţ despre care noi vorbim, Amos, doar 
pentru un moment, să ne luăm cadrul înainte să ajungem la text. 
Aceasta a fost în decursul timpului propăşirii mari din Samaria. 
Israel a propăşit. Ei au mers de fapt după lume şi au propăşit.
14 Propăşirea nu este întotdeauna un semn de binecuvântări 
spirituale, ci uneori din contră. Oamenii gândesc poate că tu 
trebuie să deţii o mulţime din bunurile lumeşti, şi să arăţi că 
Dumnezeu te binecuvântează. Aceea nu este adevărat. Uneori 
aceasta este invers.
15 Dar noi aflăm, că el, noi nu ştim mult despre acest ins 
micuţ. El, noi nu avem nici o istorie, de unde a venit el. Noi 
ştim că el, conform cu Scriptura aici, el era un cioban, dar 
Dumnezeu l-a ridicat.
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16 Îmi pot imagina să văd, într-o zi fierbinte în Samaria 
acolo, una din cele mai mari oraşe turistice din lume în ziua 
aceea. Este ceva de felul ca, Miami, sau—sau Hollywood, 
Los Angeles, ceva ca acele locuri în felul acela, ceva loc 
mare pentru turişti. Şi noi putem chiar să ne imaginăm 
văzându-l pe el. El niciodată nu a fost în astfel de oraş. Dar, 
el avea Cuvântul Domnului, el venea la acest oraş mare unde 
păcatul era îngrămădit de fiecare parte. Lucrătorii toţi s-au 
îndepărtat de la Cuvântul lui Dumnezeu, şi ei nu au avut un 
profet în ani îndelungaţi.
17 Şi astfel acest ins micuţ, aşa cum a ajuns în vârful dealului, 
doar cumva la nord de Samaria, eu îmi pot imagina văzându-l, 
soarele fierbinte strălucind în jos, şi barba lui căruntă peste 
faţa lui, şi ochii lui mici s-au îngustat, şi capul lui mic, chel a 
strălucit, aşa cum el s-a uitat în jos asupra oraşului. Şi ochii 
lui s-au îngustat. El nu se uita la ce văd turiştii de obicei, să 
meargă într-un oraş şi să-i vadă toate încântările de frumuseţe. 
El s-a uitat şi a văzut ce privelişte a devenit acel oraş, un oraş 
care odată a fost un oraş al lui Dumnezeu, şi a ajuns într-o 
astfel de descompunere morală ca aceea. Nu-i de mirare…
18 Acest micuţ, ins necunoscut era Amos profetul. Şi acum 
noi nu ştim prea mult despre el. Noi nu ştim de unde a venit 
el. Profeţii de obicei vin pe scenă, necunoscuţi, pleacă în 
acelaşi fel. Noi nu ştim de unde au venit ei, unde se duc, nu 
ştim despre provenienţa lor. Dumnezeu doar îi ridică. El nu 
era prea atrăgător, dar el avea AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 
Acela este lucrul principal ce-l văd eu. Desigur, el a venit la 
Samaria să înceapă campania lui. Eu sunt sigur că el nu a avut 
cooperare de la nimeni. El nu avea nici un carnet de părtăşie 
de la vreo denominaţiune. El nu avea recomandări să arate de 
le ce grup a venit el. Şi, însă, el avea un lucru, el avea Cuvântul 
Domnului pentru oraşul acela.
19 Şi mă întreb, dacă l-am putea transporta pe Amos, astăzi, 
jos la timpul nostru, mă întreb dacă el ar fi bine venit în oraşul 
nostru astăzi. Eu mă întreb dacă noi l-am primi, sau am face 
noi întocmai cum au făcut ei. Noi găsim oraşele noastre în 
aceeaşi descompunere. Şi noi aflăm că păcatul este tot aşa de 
mare printre oameni, cum a fost atunci. Şi mă întreb, dacă 
acest om, mic necunoscut, cum o să înceapă el campania lui? 
Cum, unde o să înceapă el? La care biserică se duce el, sau cine 
o să coopereze cu el? El nu avea nimic să arate de unde vine 
el, el nu avea nimic deloc decât AŞA VORBEŞTE DOMNUL 
pentru oraşul acela.
20 El i-a găsit aşa de descompuşi şi aşa de corupţi moral, 
acesta era un timp grozav. Femeile din acel oraş au devenit 
aproape cum sunt ele în Statele Unite. Ele au devenit corupte. 
Tot ce Dumnezeu s-a aşteptat de la ele, ele au mers chiar în 
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direcţia opusă. Şi—şi noi aflăm că acesta a fost un loc măreţ 
unde ei aveau dansuri pe stradă, femeile îşi despuiau imoral 
hainele lor, şi aşa mai departe, ca striptese. Desigur, aceea era 
o distracţie publică în acele zile, acum aceasta este în fiecare 
zi. Doar să se încălzească vremea, şi voi nu trebuie să mergeţi 
la vreun spectacol. Ele sunt toate pe stradă, oriunde, oricum. 
Ruşine să vă fie femeilor, să faceţi un lucru ca acela! Nu vă 
este ruşine de voi înşivă?
21 Şi atunci—şi atunci eu i-am spus aceea la o femeie aici, 
nu de mult, şi ea a spus, „Păi,” ea a spus, „Frate Branham,” a 
spus, „aceea, aceea este—aceea este chiar ca restul femeilor.”
22 Am spus, „Dar noi nu ar trebui să acţionăm ca restul 
oamenilor. Noi suntem diferiţi. Noi suntem un—un caracter 
diferit.”
23 Îmi aminteşte de o femeie, a spus, „Ei bine, Frate 
Branham,” alta a spus, “Eu—eu—eu nu port acei pantaloni 
scurţi.” A spus, „Eu port pantaloni.”
24 Am spus, „Aceea este mai rău.” Ah! „Dumnezeu a spus, 
,Aceasta este o urâciune,’ în privirea Lui, ,ca o femeie să se 
îmbrace cu o îmbrăcăminte care aparţine unui bărbat.’” Aceea 
este exact aşa.
 Una a spus, „Ei bine, ei nu fac alte haine.”
 „Ei încă fac maşini de cusut şi au materiale.”
25 Nu există scuză. Aceasta este chiar ce este în inimă. Aceea 
este ce se arată în afară. Aceasta—aceasta se identifică.
26 Şi acum noi aflăm, în acest oraş, acesta a devenit 
descompus moral. Predicatorii s-au temut să spună ceva 
privitor la aceasta. Şi, însă ei aveau un micuţ, acest mic 
ins bătrân venind sus peste deal, a venit să le spună AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, „Curăţiţi lucrul acesta, sau voi o să 
mergeţi în captivitate.” Şi el a trăit să vadă zilele profeţiei lui 
împlinite. El a profeţit în zilele lui Ieroboam al Doilea, care a 
fost doar un renegat, oricum; el—el le-a favorizat pe celelalte 
naţiuni. Şi—şi acest micuţ Amos a profeţit şi le-a spus, el a 
spus, „Tocmai Dumnezeul pe care voi pretindeţi că-l slujiţi, El 
vă va nimici.” Şi El a făcut-o.
27 Şi dacă glasul Lui ar fi aici în această seară, în…în 
Birmingham, el ar pretinde acelaşi lucru la biserici. „Tocmai 
Dumnezeul care voi pretindeţi că l-aţi slujit, vă va nimici 
într-o zi.” Eu nu vorbesc la această audienţă aici. Aceste benzi 
se duc în jurul lumii. Acum, reţineţi, aceea este adevărat.
28 Atunci el a aflat, când el a venit în oraş, că el…toată 
treaba aceasta, mă întreb cum trebuie că s-a simţit el să 
privească şi să vadă acea descompunere a poporului lui 
Dumnezeu, la care el a fost trimis.
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29 Mă întreb dacă noi l-am primi acum? Dacă el ar veni 
înăuntru, noi am—noi am coopera cu el? I-am da noi al nostru—
cel mai bun al nostru? I-am da noi atenţia noastră? Ne-am 
pocăi noi dacă el ne-a spus ca noi să mergem înapoi la Cuvântul 
Domnului şi să facem în felul cum Domnul a spus să facem?
30 Eu mă întreb ce ar face surorile noastre privitor la părul 
lor scurtat? Ar lăsa ele să le crească părul din nou, dacă Amos 
a venit? El ar predica aceasta, şi eu vă spun aceea, pentru că 
acela este Cuvântul Domnului. 
31 Eu—eu mă întreb dacă a noastre—dacă comitetele noastre 
care pun diaconi, este căsătorit de trei sau patru ori, şi—şi 
aşa mai departe în felul acela, şi încearcă să fie diaconi, mă 
întreb dacă toate lucrurile acestea. Mă întreb ce i-ar face el 
la bărbatul care ar lăsa-o pe nevasta lui să poarte pantaloni 
scurţi şi să iese în stradă acolo afară, şi coseşte curtea, afară în 
curte, când bărbaţii trec pe acolo? Eu mă întreb ce i-ar spune 
el la un om ca acela?
32 El cu certitudine ar lovi aceasta cu tot ce a fost în el, căci el 
avea AŞA VORBEŞTE DOMNUL, şi el nu ar putea face nimic 
altceva decât aceea. El i-a aflat în acea zi cu un caz grav de boală, 
amnezie spirituală, şi aceea este chiar exact ce avem noi astăzi.
33 Acum, cum a ştiut el ce urma să se întâmple? Cum ar şti 
Amos? Întâi, el era un profet. Şi, lucrul următor, el a ştiut prin 
boală care era diagnosticul, şi el ar fi ştiut care erau rezultatele.
34 Dacă un doctor se uită la o malignitate şi vede că acel 
malign a luat deja control, el ştie că acolo nu este nimic rămas 
decât moartea. Aceea este tot, dacă Dumnezeu nu face ceva 
privitor la aceasta.
35 Ei bine, când tu priveşti la un oraş, şi te uiţi la un popor, tu 
te uiţi la o biserică, şi te uiţi la oamenii care sunt aşa de departe 
de Dumnezeu, nu există nimic să diagnostichezi decât, „Păcat! 
,Şi plata păcatului este moartea.’ Acesta moare.” Diagnosticul 
dovedeşte ceea ce este. Voi vedeţi, când oamenii se îndepărtează 
de la Dumnezeu şi nu vor să asculte la Cuvânt, nu mai au dorinţă 
pentru Cuvânt, atunci este un diagnostic la acesta, „,Sufletul 
care păcătuieşte, acel suflet va muri.’ Necredinţa vă va separa de 
la Dumnezeu.” Aceea este exact corect.
36 Că, el a ştiut care era boala, care erau rezultatele, când el a 
văzut boala de—de păcat în oraş.
37 Acum, această amnezie, ni se spune că aceasta este 
o—o—o…vă face să fiţi într-un loc unde tu nu te poţi 
identifica. Acum, acesta este un lucru neobişnuit. Acesta nu 
se întâmplă prea des, dar cauzele sunt de la şoc. Acesta este 
cineva care nici măcar nu ştie cine este. Voi aflaţi aceasta de la 
războaie, uneori, soldaţii o primesc. Uneori oamenii o primesc. 
Un alt lucru care o cauzează, este îngrijorarea. Îngrijorarea o 
va cauza.
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38 Îngrijorarea nu are virtute în ea, deloc. Da, doar—doar—
doar ocoliţi îngrijorarea, şi acceptaţi credinţa.
39 Cineva a spus, „Ei bine, acum, ce este dacă tu o să fi 
împuşcat dimineaţa, nu te-ai îngrijora tu?”
 Am spus, “Nu, nu gândesc aşa.”
 “De ce?” 
 Am spus, „Îngrijorarea nu ar putea face nimic decât să mă 
facă mai rău.”
 „Ei bine, la ce mai foloseşte să ai credinţă?”
 Am spus, „Aceasta ar putea să mă elibereze.” Şi aceea este 
corect, vedeţi.
40 Astfel îngrijorarea nu are virtute în ea, deloc, dar credinţa 
are toată virtutea. Credeţi!
 Acum îngrijorarea uneori o cauzează.
41 Şi un alt lucru care o cauzează printre oameni, este să 
ajungi între două opinii. Aceea va cauza amnezie. Şi aceasta 
te duce la un punct unde tu—tu, de fapt, ce tu ai făcut, tu ţi-ai 
pierdut judecata. Tu ţi-ai pierdut mintea. Tu nu poţi face…
Tu nu ştii cine eşti. Tu nu te poţi identifica. Tu poţi umbla 
în jur, să mănânci şi fiecare lucru, dar, tu, încă tu nu te poţi 
identifica. Tu îţi ai educaţia ta şcolară, tu poţi…aceeaşi 
educaţie care ai avut-o, dar tu nu ştii de unde a venit, tu nu ştii 
cine eşti, unde aparţii tu. Aceea este amnezie, aşa ni se spune.
42 Noi suntem identificaţi cu familiile noastre, în această 
viaţă umană, prin căsătorie. Şi cu nevestele noastre, ne 
căsătorim, şi familia noastră este identificată prin a noastră—
uniunea noastră—a căsătoriei noastre. Şi atunci, ce să gândeşti, 
ce dacă acest lucru oribil ţi s-ar întâmpla ţie şi tu nu ai fi în 
stare să-ţi aminteşti cu cine te-ai căsătorit, cine este nevasta 
ta, care sunt copiii tăi, cine este tata şi mama ta, cine este 
vecinul tău? Acela ar fi un—un lucru oribil.
43 Atunci noi suntem identificaţi, din nou, putem să ne 
identificăm în rasa umană, prin a avea inteligenţă şi—şi fiind 
diferiţi de viaţa animală. Animalul nu poate gândi, el doar 
merge prin sunete. El nu are suflet. Şi, însă, noi suntem viaţă 
animală. Ce ne face pe noi diferiţi…Noi suntem un mamifer, 
dar ce…Acel mamifer este un animal cu sânge cald, şi 
noi suntem în fizionomia de animal. Dar ce ne face pe noi 
diferiţi, este că noi suntem identificaţi prin a avea un suflet, o 
conştiinţă care ne spune ce este binele şi răul.
44 Acum există un loc, când tu primeşti această amnezie, tu 
ai putea ajunge ca Nebucadneţar, acesta a fost, care s-a înălţat 
odată, şi Dumnezeu l-a lăsat să gândească că el era un animal. 
Şi el a trăit afară în sălbăticie şi—şi a mâncat iarbă ca un bou. 
Şi—şi a lui—părul lui a crescut în jos pe trupul lui, ca penele de 
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vultur, şi el a devenit cu inima unei fiare în el. Vedeţi? Aceea 
a fost amnezie, deoarece el a uitat că el a fost un împărat. El 
a uitat că el a fost o fiinţă umană. Şi el s-a gândit că el era un 
animal, astfel că el a acţionat ca un animal, pentru că el a uitat 
că el era o fiinţă umană.
45 Aceea este aşa de uşor, astăzi. Şi noi uităm, uneori, ce 
este Biserica Creştină. Noi acţionăm ca lumea. Aceea arată că 
noi avem amnezie spirituală, din cauză că voi nu acţionaţi ca 
Creştinul. Voi acţionaţi ca lumea. Voi primiţi inima lumii, şi ea 
cauzează aceasta.
46 Aici noi—noi aflăm că Israel a expus, s-a expus la lume, şi 
a căzut în acest făgaş. Şi acest profet a fost trimis să-i scoată 
afară din aceasta, dacă el putea, şi să le spună. Dumnezeu, prin 
harul Lui, a ales pe Israel din toate celelalte familii pe pământ. 
Harul a făcut aceea. El le-a dat pământurile alese. El le-a dat 
case care ei niciodată nu au trebuit să le zidească. Dumnezeu a 
făcut aceea, i-a ales. El le-a dat ferme care nu le-au cumpărat. 
El—El le-a dat, El le-a dat hrană care ei nu au plantat. El le-a 
dat fântâni care ei nu le-au săpat. El le-a dat biruinţe care nu 
le-au câştigat. El le-a dat har care nu l-au meritat. Dumnezeu 
a făcut aceea prin harul Lui pentru acest popor, Israel, aleşii 
Lui, preaiubiţii Lui.
47 Şi el a spus, în Biblie, „El a găsit-o în câmp, ca o fetiţă 
şezând în propriul ei sânge, şi El a spălat-o şi a curăţit-o, şi 
ce a făcut El. Dar după ce Dumnezeu i-a arătat toate aceste 
îndurări, şi ea s-a îmbogăţit,” ea a primit amnezie, amnezie, 
„şi ea a uitat cu totul de unde au venit aceste lucruri.”
48 Mă gândesc că acela este un tablou despre S.U.A., 1964. Ea 
suferă cu aceeaşi boală. Noi suntem biserici mari puternice. 
Noi suntem un popor, mare puternic. Noi suntem milioane în 
număr, şi noi am uitat de unde vin aceste lucruri.
49 Ei au avut un caz grav de aceasta. După ce Dumnezeu a 
fost bun cu ei, şi i-a adus sus din toate pământurile păgâne, şi 
i-a făcut un popor separat, i-a separat la Sine. El a spus, „El a 
luat o viţă afară dintr-o altă ţară şi a plantat-o dincolo în altă 
ţară, şi cum a aranjat-o El în jur s-o facă să crească rod şi să fie 
roditoare, dar viţa a uitat de unde au venit binecuvântările ei.”
50 Aşa şi poporul lui Dumnezeu, în aceste zile din urmă, a 
uitat ce înseamnă mărturia de a fi un Creştin. Aceasta este din 
nou, această amnezie a devenit asupra oamenilor. Ei nu se pot 
identifica pe ei înşişi.
51 Ei, ei au uitat totul despre El. Ei au uitat sfinţenia Lui. Ei 
au uitat legea Lui. Femeile trăiau ca restul femeilor.
52 Biserica lui Dumnezeu şi poporul Lui întotdeauna 
au fost, „Un popor separat, un—un popor chemat afară, un 
popor deosebit, o naţiune sfântă, o preoţie regală; oferind 
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jertfe spirituale lui Dumnezeu, roada buzelor lor, dând laudă 
Numelui Lui.” Dumnezeu a chemat Biserica Lui şi a separat-O 
de la lume, tocmai pentru acel scop. Şi El le-a dat o lege, şi El, 
Aceasta, trebuie să fie sfântă. El a spus, „Eu sunt sfânt, şi voi 
trebuie să fiţi sfinţi, şi fără sfinţenie nimeni nu va vedea pe 
Domnul.” Dumnezeu a spus aceea, El însuşi.
53 Şi El a chemat acest popor să fie acest fel de popor, dar 
ei au uitat despre aceasta. Ei au uitat legile Lui, şi ei au uitat 
moralurile lor. Femeile afară în stradă, femei Israelite acolo 
afară, fiecare aşteptând să—să fie zămislite de Duhul Sfânt, 
să-l producă pe Mesia, şi atunci să acţioneze în felul acela. 
Caracterul lor era îngrozitor.
54 Eu vreau să mă opresc aici un minut, să spun că este 
acelaşi lucru printre poporul nostru, astăzi, care se numesc 
Creştini. Caracterul lor, dacă voi măcar v-aţi da seama!
55 O dată, în Sud. Am citit o poveste de jos de aici, unde 
când ei obişnuiau să aibă sclavi. Ei îi luau pe acei oameni şi 
îi vindeau într-o piaţă, întocmai cum aţi vinde voi o maşină 
uzată. Şi atunci acolo a fost un cumpărător, afacerist, venea pe 
acolo şi îi alegea pe aceşti sclavi şi-i schimba, şi întocmai cum 
aţi face voi cu o maşină sau ceva.
56 Şi acei sclavi erau departe de la patria lor. Ei erau din 
Africa. Boerii i-au răpit, i-au adus aici la insule, iar apoi i-au 
furişat în Statele Unite şi i-au vândut ca sclavi, de afară din 
Jamaica şi împrejurimi.
57 Acum noi aflăm că oamenii aceia erau trişti. Ei au fost 
răpiţi din propria lor casă. Ei au fost duşi afară de către un 
duşman, şi ei erau trişti. Ele nu-şi mai vedeau bărbatul lor, sau 
nici soţia lor, tata şi mama lor, copiii lor. Ei erau absolut…Ei 
au trebuit să-i bată, cu bice, să-i facă să lucreze, căci ei erau 
oameni trişti.
58 Şi într-o zi, un afacerist a venit la o anumită plantaţie, el a 
văzut o grămadă de sclavi afară acolo lucrând. Şi el—el a mers 
înăuntru şi l-a întrebat pe proprietar, a spus, „Câţi sclavi ai tu?”
 A spus, „Cam o sută.”
 A spus, “Tu ai ceva care ai vrea să-i schimbi sau să-i vinzi?”
 El a spus, „Da.”
 A spus, “Lasă-mă să mă uit la ei.”
59 Şi el a mers afară pe câmp şi i-a urmărit, şi el a văzut că ei 
trebuiau să-i biciuiască în jur. Şi după o vreme, el a văzut un om 
tânăr care ei nu au trebuit să-l biciuiască. El îşi avea pieptul în 
afară şi barba în sus; nu au trebuit să-l biciuiască pe el. Astfel 
afaceristul a spus, „Mi-ar place să-l cumpăr pe acel sclav.”
 Şi el a spus, „Dar el nu este de vânzare.”
60 El a spus, „Ei bine, care este deosebirea acelui sclav?” A 
spus, „Este sclavul acela şeful peste restul din ei?”
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 El a spus, „Nu, el este doar un sclav.”
 El a spus, „Ei bine, poate tu îl hrăneşti diferit.”
 El a spus, „Nu, el mănâncă în galeră cu ceilalţi sclavi.”
61 El a spus, „Ei bine, ce îl face pe el aşa de deosebit de 
ceilalţi sclavi?”
62 El a spus, „Ei bine, m-am întrebat de aceasta, de asemenea, 
pentru mult timp. Dar într-o zi am aflat, că, acolo în patrie de 
unde a venit el, tatăl lui este un rege peste întregul trib. Şi deşi 
el fiind un străin, şi departe de casă, totuşi el ştie că el este fiul 
unui rege, şi el—el se comportă ca fiul unui rege.”
63 M-am gândit, „Dar, acela, dacă un Negru venind din 
Africa, şi a ştiut că tatăl lui era un om de trib şi un rege peste 
un trib, ce s-ar cuveni să-i facă aceasta unui Creştin care este 
născut din nou, un bărbat sau o femeie, că Tatăl nostru este 
Regele Cerului în Slavă!” Noi ar trebui să ne comportăm ca 
bărbaţi şi femei Creştini. Noi ar trebui să acţionăm aşa, să ne 
îmbrăcăm aşa, să vorbim aşa, să trăim aşa. Deşi noi suntem 
străini, totuşi noi suntem copii ai Regelui. Amin.
64 Caracterul nostru, demoralizarea noastră în zilele în care 
noi trăim acum! Israel a căzut in acelaşi făgaş şi a fost de 
asemenea imoral. Ei au uitat legile lui Dumnezeu, „Tu să nu 
comiţi adulter, şi tu să nu pofteşti nevasta vecinului tău,” şi 
aşa mai departe. Ei au uitat acele legi. Ei—ei—ei nu au mai vrut 
aceasta. Şi ei—ei au vrut să—să fie ca restul lumii, întocmai 
cum a ajuns biserica astăzi.
65 O dată, Israel, când ei au început, au vrut să aibă un 
împărat peste el. Samuel le-a spus, profetul care a fost trimis 
la ei, el a spus, „Acum v-am spus eu vreodată ceva în Numele 
Domnului fără să vină la împlinire?”
 Ei au spus, „Nu, tu nu ai spus.”
66 „V-am cerşit eu vreodată după hrana mea şi bani, banii 
voştri, de asemenea, pentru traiul meu?”
67 „Nu, tu nu ai făcut aceea. Tu niciodată nu ne-ai spus 
nimic, Samuel, fără să vină la împlinire. Şi tu niciodată nu ne-
ai cerut banii noştri, pentru traiul tău. Dar, totuşi, noi vrem 
împăratul, oricum.” 
68 Dumnezeu i-a spus lui Samuel, „Lasă-i să-l aibă. Ei nu te-
au refuzat pe tine; ei m-au refuzat pe Mine.”
69 Israel a ajuns în aceeaşi stare acum. Ei nu i-au mai vrut 
pe profeţii lui Dumnezeu. Ei nu au avut nevoie de ei. Şi dacă 
ar veni unul, şi să le aducă Cuvântul, şi să încerce să-i aducă 
înapoi la Cuvânt, ei L-ar refuza. Ei întotdeauna o fac, în acea 
manieră de corupţie.
70 Când lumea şi biserica se unesc împreună, atunci ei nu 
vor nimic spiritual. Ei nu vor AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Ei 
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vor ce vor ei. Ei vor lumea, şi să spună că ei sunt un Creştin; 
şi trăiesc în lume, şi trăiesc cu lumea, şi trăiesc ca lumea, şi 
încă îşi menţin mărturisirea de a fi un Creştin. Voi ştiţi, lucrul 
despre aceasta este, că aceasta este amnezie spirituală. Aceea 
este exact ceea ce este. Ei nu ştiu cine sunt ei. Ei au uitat ceea 
ce ei trebuie să facă.
71 Dacă ar veni unul astăzi, în felul acela, el ar fi respins 
chiar la fel. Ei au avut un caz grav din aceasta, şi aşa au ei 
astăzi. Ei nu se puteau identifica cu lucrurile supranaturale, 
mai mult, deoarece ei nu au vrut aceasta. Cuvântul, 
Evanghelia, ei nu L-au vrut. Boala păcatului i-a nenorocit, şi 
ei au iubit aceea.
72 Păcatul este plăcut pentru inima neconvertită. Acesta arată 
bine pentru mintea neconvertită, dar aceasta este calea morţii. 
Acolo nu este nimic rămas decât moarte. „Plata păcatului 
este moartea,” şi voi trebuie să recoltaţi plăţile acelea. Voi aţi 
semănat în vânturi, iar acum recoltaţi vârtejul.
73 Semnele spirituale şi predicarea unui mesager ordinat de la 
Dumnezeu, niciodată nu i-a mai tulburat. Femeile puteau să le 
râdă drept în faţa lor, şi să zică, „Eu nu trebuie să mă duc să aud 
un astfel de lucru ca acela.” Dacă aceea nu s-a repetat din nou! Ce 
este aceasta? Amnezie spirituală, este exact ce este. Ei au uitat că 
Dumnezeu şi Cuvântul este acelaşi, şi El nu-L poate schimba.
74 Dacă un profet s-a ridicat pe scenă în acele zile şi să dea un 
semn spiritual, un glas spiritual, şi a dat glasul lui Dumnezeu 
în spatele acestuia, ei ar râde numai de El şi ar face haz de El.
75 Voi ştiţi vechea zicală, „Proştii vor umbla cu bocanci cu 
ţinte unde Îngerii se tem să calce.” Aceea este ce face această 
amnezie spirituală. Aceasta îi face pe oameni să ajungă la un 
punct încât ei nu mai au nici un simţ în lăuntrul lor. Ei nu vor 
nimic care este spiritual.
76 Luaţi un adevărat miting spiritual, unde Duhul Sfânt îi 
vindecă pe bolnavi şi discerne gândurile care sunt în inimă, 
şi să-l pună înăuntru printre toate bisericile, doar o mare 
strângere aici în acest stadion, şi priviţi ce s-ar întâmpla. În 
câteva minute, fiecare s-ar ridica şi ar merge afară. Ei nu au 
nimic de-a face cu aceasta. Ei nu vor să aibă nimic de-a face cu 
aceasta. Ei vor asculta la ceva discurs intelectual.
77 Dar când se ajunge la Puterea lui Isus Cristos, şi învierea 
Lui, şi Duhul Sfânt, ei nu vor să aibă nimic de-a face cu 
Acesta, pentru că acesta îi condamnă. Acesta îi pune pe foc 
cu lucrul care ei s-ar cuveni să-l ştie. Fără pedepsire, desigur, 
este plăcut pentru vremea aceasta. Dar, aceasta, dacă cedaţi 
la aceasta, ea—ea aduce roadele pocăinţei. Astfel noi aflăm, 
când amnezia spirituală ia control asupra oamenilor, atunci 
ei sunt—ei sunt într-o stare rea. Acum noi aflăm la fel acum. 
Acum eu vreau să…
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78 Voi trebuie să fiţi identificaţi. Pe undeva, voi trebuie să 
arătaţi. Viaţa voastră arată, în această seară, unde sunteţi 
identificaţi. Voi sau sunteţi identificaţi în Cristos sau în afara 
lui Cristos. Voi nu sunteţi pe jumătate. Nu există un astfel de 
lucru ca un om beat treaz. Nu există pasăre neagră albă. Voi 
sau sunteţi mântuiţi sau voi nu sunteţi mântuiţi. Voi sunteţi 
un sfânt sau un păcătos, unul sau altul, şi atitudinea voastră 
spirituală înspre Cuvântul lui Dumnezeu vă identifică exact 
unde staţi voi. Corect!
79 Cuvântul lui Dumnezeu, adeverit, a dovedit că botezul 
Duhului Sfânt este întocmai la fel cum a fost vreodată în 
Ziua Cincizecimii sau oricare alt timp. Şi Isus Cristos este 
acelaşi ieri, azi, şi-n veci. Şi atitudinea voastră către Acela 
identifică dacă voi aveţi amnezie spirituală, sau nu. Aşa este. 
Nu contează dacă tu eşti un diacon, sau chiar dacă tu eşti 
un predicator, aceasta nu face…Da, şi ei o au, de asemenea. 
Astfel noi aflăm, că aceasta este contagioasă şi loveşte întregul 
lucru. Acum noi observăm.
80 Acum, a fi un American. A fi American, eu trebuie să fiu 
identificat cu naţiunea mea. Acum ascultaţi atenţi. A fi un 
American, când eu sunt născut aici în această ţară, eu devin un 
cetăţean, şi eu sunt identificat cu această naţiune. Tot ce este 
ea, sunt eu. Tot ce a fost ea, eu sunt. Căci eu sunt identificat 
ca un American, atunci eu trebuie să iau toată ruşinea ei, toată 
gloria ei. Orice este aceasta, eu sunt, căci eu sunt identificat cu 
ea. Amin. Eu vreau ca voi s-o pricepeţi. Eu sunt identificat ca 
un cetăţean American, atunci tot ce ea a fost, eu sunt. Tot ce 
este ea, eu sunt. Eu trebuie să fiu parte din ea. Eu trebuie…
dacă eu sunt un cetăţean American, eu sunt parte din America. 
Şi tot ce este ea, eu sunt.
81 Eu niciodată nu trebuie să uit aceasta. Dacă eu vreau 
să rămân un adevărat cetăţean American, eu trebuie să-
mi amintesc că eu sunt ce este naţiunea mea, căci eu sunt 
identificat cu naţiunea mea. Să o uit pe ea, sau—sau…
Să lupt pentru ea, sau să mor pentru ea, sau să stau pentru 
tot ce stă ea, eu trebuie să stau pentru ea. Ce este naţiunea 
mea, eu sunt. Pentru ce stă ea, eu stau pentru ea. Să fiu un 
American loial, eu voi fi gata să mor pentru ea, să lupt pentru 
ea, să stau pentru ea, să fac tot ce există. Eu sunt parte din 
ea. Tu nu te poţi lua de ea fără să te iei de mine. Când tu spui 
ceva împotriva ei, tu o spui împotriva mea, căci eu sunt un 
American. Să o spună împotriva ta, ca American, şi ce spun 
ei împotriva acestei naţiuni, ei spun împotriva ta, căci tu eşti 
o parte din ea. Să nu uitaţi voi niciodată aceasta; când uitaţi, 
atunci voi aveţi amnezie, destul de sigur.
82 Şi, reţineţi, tu nu mai eşti un cetăţean American când 
tu nu poţi deveni o parte din ea. Tu trebuie să fi. Ce este 
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American, şi tu trebuie să fi. Eu trebuie să fiu părtaş al ei. 
Aceasta este naţiunea mea, eu trebuie să fiu părtaş al ei. Ce 
este ea, eu sunt. Vedeţi, ce a fost ea, eu sunt. Nu contează ce 
a fost ea, eu încă sunt ce era ea.
83 Să fiu un American, eu am debarcat pe Plymouth Rock, 
cu ea, cu strămoşii. Eu a trebuit; eu sunt parte din ea. Eu am 
călărit cu Paul Revere, să o avertizez de pericolele ei. Dacă 
eu sunt un adevărat cetăţean American, eu am debarcat pe 
Plymouth Rock. Eu am călărit cu Paul Revere, să o avertizez de 
pericolul ei. Ştiţi voi ce vreau să spun acum?
84 Am traversat Delaware îngheţat, cu George Washington, 
cu soldaţii lui desculţi. Eu am fost acolo, căci eu sunt 
identificat cu această naţiune. Ce a făcut el acolo era parte din 
mine; ce fac eu acum este parte din el. Eu am fost identificat cu 
Washington, la Delaware.
85 Eu am stat cu Stonewall Jackson, când sorţii erau aşa 
de mari împotriva lui, şi ei au întrebat, „Cum poţi tu sta ca 
un zid de piatră, când sorţii sunt împotriva ta?” Micuţul ins 
ruşinos cu ochi albaştri a lovit acest praf cu bocancii lui, 
el a spus, „Eu niciodată nu iau o băutură de apă până nu-i 
mulţumesc Atotputernicului Dumnezeu pentru ea.” Eu trebuie 
să stau ca un zid de piatră cu el. Eu am stat acolo cu Stonewall 
Jackson. A fi American, eu sunt identificat cu el şi poziţia lui. 
Traversând Delaware! Luptând bătălii!
86 Eu am înălţat steagul. Am fost cu ei când ei au înălţat 
steagul pe Guam. După ce mii de soldaţi Americani şi-au dat 
viaţa, şi când acel grup mic a alergat sus acolo şi au aruncat 
steagul sus, eu am fost identificat la ridicarea acelui steag; 
fiecare din noi a fost. Toţi cetăţenii Americani erau identificaţi 
cu acel steag atârnând peste Guam. Când am auzit că ei au pus 
acel steag sus acolo, lacrimi au curs în jos pe obrajii mei. Acela 
am fost eu. Acela aţi fost voi. Aceea a însemnat noi toţi, când 
noi am fost identificaţi acolo cu aceea.
87 Tot ce este ea, sunt eu. Toată gloria ei este gloria mea. 
Toată ruşinea ei este ruşinea mea. Dacă ea a făcut lucruri 
ruşinoase, atunci eu va trebui s-o privesc…să sufăr ocara ei. 
Dacă ea primeşte glorie, eu primesc glorie cu ea, pentru că 
eu sunt identificat cu ea. Acum, să fi identificat, Americanul 
trebuie să stea pentru toată ruşinea Americii, toată gloria 
Americii, tot ce a fost ea vreodată. Tot ce este ea, sau ce va fi 
ea, voi sunteţi identificaţi cu ea.
88 Acum, să fi un adevărat Creştin, tu trebuie să fi la fel. Noi 
nu vrem să uităm aceea. Tot ce El a fost, eu sunt identificat cu 
El. Eu sunt identificat cu El.
89 Observaţi, şi El este în mine, şi eu în El. Observaţi, atunci, 
fiecare Creştin care este un adevărat Creştin—Creştin veritabil, 
a fost cu El, „Când stelele dimineţii au cântat împreună şi fiii 
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lui Dumnezeu au strigat de bucurie, înainte ca acolo să fie 
o întemeiere a lumii.” Noi am fost identificaţi în tărâmurile 
nemuritoare cu Dumnezeu, zece milioane de ani înainte ca 
lumea să fi fost formată vreodată. Eu am fost în urmă acolo 
cu El. Dacă eu am Viaţă Eternă, eu am fost acolo cu El. Eu 
am fost identificat cu El, „Când stelele dimineţii au cântat 
împreună şi fiii lui Dumnezeu au strigat de bucurie.”
90 Eu am fost cu El când El l-a chemat pe Abraham la vârsta 
de—de şaptezeci şi cinci de ani, şi nevasta lui fiind de şaizeci şi 
cinci, şi i-a spus că ei urmau să aibă un copil. Eu am fost cu el 
când el şi-a luat poziţia pe AŞA VORBEŞTE DOMNUL, „Eu 
o să am copilul.” Eu am stat cu el. Fiecare alt Creştin a stat cu 
el. Eu am fost cu el când ispitirile lui au venit. Eu am fost cu el 
când el a mers sus pe munte, să-l ofere pe Isaac. Eu am fost cu 
el când berbecul a apărut.
91 Eu am fost cu Iosif când el a fost respins de fraţii lui, pentru 
că el a fost spiritual şi restul din ei au fost fireşti. Am fost cu el 
când el a cunoscut ocara pe care el a trebuit s-o suporte de la 
proprii lui fraţi. Ce el a fost, eu sunt. Ce eu sunt, el era. „Căci noi 
suntem toţi unul în Cristos Isus.” Eu am fost cu Iosif în peştera 
lui, mormânt. Eu am fost cu el când el a mers la mâna dreaptă a 
lui Faraon. Tu trebuia să fi identificat cu el.
92 Eu am fost cu Iacob în acea noapte când el s-a luptat cu 
Îngerul. Eu m-am luptat, eu însumi. Eu ştiu prin ce a trecut 
el. Astfel eu m-am luptat cu Iacob în acelaşi timp când el s-a 
luptat, căci eu sunt fratele lui.
93 Eu am fost cu Moise când el a mers jos în Egipt. Eu am 
fost cu Moise la rugul aprins. Dacă tu eşti un Creştin, tu eşti 
identificat cu acele personaje din Biblie. Să nu uitaţi aceasta! 
Eu am fost cu Moise când tot poporul s-a întors împotriva lui. 
Eu am fost cu Moise când el a trecut Marea Roşie. Când el şi-a 
ridicat mâna şi a umblat înainte, şi Marea Roşie s-a deschis, 
eu am fost identificat în Cristos chiar atunci, şi eu am fost cu 
Moise în acea oră.
94 Orice Creştini au fost, orice credincioşi au fost, fiecare 
credincios este acum identificat cu aceeaşi persoană. Orice este 
acesta, tu trebuie să fi identificat. Să nu uitaţi aceea. Când voi 
uitaţi, voi aveţi amnezie spirituală; voi aţi uitat cine sunteţi.
95 Acum identificat cu el, cu Moise, când el a traversat marea.
96 Eu am fost cu Ilie în zilele lui Ahab, când ei au trebuit 
să facă o alegere pe cine să slujească, pe Dumnezeu sau pe 
Balaam. Noi am fost cu el pe Muntele Carmel, când el a trebuit 
să facă această alegere, căci noi suntem identificaţi în Trupul 
aceluiaşi Dumnezeu în care el a fost identificat. Astfel dacă 
noi suntem identificaţi în acel Trup, atunci noi trebuie să ne 
amintim că noi am fost acolo cu el. Aşa este.
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97 Acum, eu am fost cu David, când el a fost respins de 
propri lui fraţi. Eu am fost cu David; şi voi aţi fost, de 
asemenea, dacă voi sunteţi un Creştin. Voi trebuie să fiţi 
identificaţi în respingerea lui.
98 Eu am fost cu copiii Evrei, în cuptorul aprins, când focul nu 
a putut să-i ardă din cauza Prezenţei celui de-al patrulea Om.
99 Eu am fost cu Daniel, în groapa cu lei. Eu am fost 
identificat înăuntru acolo, când Îngerul Domnului l-a 
identificat înăuntru acolo.
100 Eu am fost cel mai sigur cu El la Calvar. Eu trebuie să fiu 
identificat cu El la Calvar. Eu trebuie să fiu acolo la un punct, 
care, unde nu am fost numai identificat cu El la Calvar, am şi 
murit cu El la Calvar. Fiecare Creştin trebuie să moară cu El la 
Calvar. Dacă voi nu muriţi cu El la Calvar, voi nu puteţi fi nici 
unul din ai Lui. Eu am fost acolo când El a murit. Eu am murit 
cu El. Şi atunci eu am fost cu El când El a înviat din morţi. Eu 
am venit sus în dimineaţa de Paşti cu El, în înviere. Orice a făcut 
El, eu am fost chiar acolo cu El; fiecare credincios a fost la fel.
101 Şi acum eu sunt aşezat cu El în Locurile Cereşti în 
Cristos Isus, cu toate puterile iadului biruite, prin El. Fiecare 
credincios Creştin a fost aşezat în acelaşi fel, căci voi trebuie să 
fiţi identificaţi.
102 Acum eu mă aflu pe mine, în aceste zile din urmă, cu 
cei mulţi din Creştinii credincioşi, identificaţi în slujba Lui. 
„El este acelaşi ieri, azi, şi-n veci.” Eu mă aflu pe mine, în 
această zi, identificat în slujba Lui. Vă aflaţi voi în acelaşi 
fel, crezând-o, umblând cu ea? Observaţi, lucrările care El 
le-a făcut, El a spus că credinciosul va face acelaşi lucru. 
„Lucrările care Eu le fac le veţi face şi voi.” Atunci puteţi 
voi să fiţi identificaţi cu El? Atunci când ocara vine asupra 
Cuvântului, puteţi voi suporta ocara cum a suportat El, vedeţi, 
identificaţi cu El? Eu am fost identificat cu El.
103 Eu am fost cu El la Ziua Cincizecimii. Eu am fost cu 
ucenicii sus acolo, identificat cu ei în botezul Duhului Sfânt.
104 Mă întreb dacă biserica nu are amnezie aşa de mult acum 
încât ei nu, unii din ei, nici măcar nu cred că există un astfel 
de lucru ca Duhul Sfânt. Vedeţi unde a ajuns biserica? Un caz 
foarte grav de amnezie! Vedeţi, ei au uitat că acela a fost Isus 
Cristos în urmă acolo. Ei au uitat ce era Isus Cristos. Ei au 
uitat. Ei s-au gândit că El era doar un—un făcător de lege, sau 
un profet, sau un—un om bun. Ei au uitat că El era Dumnezeu. 
Ei au uitat că El este acelaşi ieri, azi, şi-n veci. Şi biserica are 
un caz grav de amnezie spirituală. Ei au uitat toate aceste 
lucruri. Ei nu-L mai înţeleg.
105 Noi trebuie să fim cu ucenicii la Cincizecime, identificaţi 
cu ei. Eu am fost identificat cu predica lui Petru în Ziua 
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Cincizecimii, în Fapte al 2-lea capitol. Eu am auzit ce a spus el. 
Eu cred ce a spus el. Eu m-am supus la ce a spus el. Acum eu 
sunt identificat în acelaşi lucru.
106 Să nu luaţi amnezie spirituală. Căci, voi veţi, voi vă veţi 
identifica cu altceva. Staţi chiar cu Cuvântul!
107 Noi am fost cu Biserica când ea a fost însărcinată de Isus 
Cristos, în fapte, al 16-lea capitol. „Duceţi-vă în toată lumea, 
şi predicaţi Evanghelia la fiecare făptură.” Eu vreau să fiu 
identificat acolo, „Toată lumea, la fiecare făptură.” „Aceste 
semne îi vor urma pe cei ce cred,” pot fi identificat în aceea.
108 Ei bine, acum, sunteţi voi identificaţi cu aceea, sau aveţi 
voi vreo amnezie spirituală, încât voi aflaţi că nu credeţi acele 
semne să-i urmeze pe cei credincioşi? Vedeţi, dacă voi nu o 
credeţi, atunci voi aveţi amnezie spirituală, vedeţi, voi aţi uitat 
că Dumnezeu a promis aceea. El a spus, „Aceste semne îi vor 
urma pe cei ce cred.” Să nu uitaţi aceasta. Voi nu o puteţi uita 
şi să fiţi un Creştin. Voi trebuie să fiţi identificaţi cu aceasta.
109 Voi trebuie să fiţi identificaţi cu Sfântul Ioan al 14-lea 
capitol, al 12-lea verset. „Cel ce crede cu Mine, lucrările care 
Eu le fac le va face şi el.” Să nu o uitaţi. Dacă voi uitaţi, atunci 
voi aveţi amnezie spirituală. Voi aţi uitat cine sunteţi. Voi aţi 
uitat ce este mărturisirea voastră.
110 Cum este despre ce, El a spus, „Dacă voi rămâneţi în Mine, 
şi Cuvântul Meu în voi, voi puteţi cere ce vreţi voi şi aceasta se 
va face pentru voi”? Sunteţi voi identificaţi acolo, să credeţi 
că acela este Adevărul? Marcu 11, când El a spus, „Dacă îi 
spuneţi la acest munte, ,mută-te,’ şi nu vă îndoiţi în inima 
voastră, ci credeţi că ce aţi spus va veni la împlinire, voi puteţi 
avea ce aţi spus.” Puteţi voi să fiţi identificaţi acolo, să credeţi 
că acela este Adevărul? Dacă aceasta nu, atunci voi primiţi 
amnezie spirituală.
111 Şi—şi voi uitaţi, voi vă pierdeţi echilibrul Creştin. Voi 
nu ştiţi unde aparţineţi. Voi ziceţi, „Eu sunt Metodist. Eu 
sunt Baptist. Aceea este ce ştiu eu despre aceasta. Eu sunt 
Penticostal. Eu sunt aceasta, aceea, sau cealaltă.” Fiţi atenţi! 
Aceea ar putea să însemne că semnul bolii se arată asupra 
voastră, că voi aveţi ceva amnezie spirituală.
112 Voi ziceţi, „Ei bine, Frate Branham, eu—eu cred aceasta, 
şi eu—eu de-abia nu…” Acum aşteaptă doar un minut. Dacă 
Dumnezeu a promis să facă aceste lucruri, şi a spus că ele vor 
fi în zilele din urmă, şi crezul vostru vă va ţine de la aceasta, 
acela este un semn bun că eu pot să văd semnul bolii asupra 
voastră. Aceasta este amnezie spirituală. Voi aţi uitat să vă 
identificaţi cu Cuvântul.
113 Voi ziceţi, „Eu nu cred că cei bolnavi sunt vindecaţi.” Voi 
aveţi amnezie spirituală.
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114 Voi ziceţi, „Eu nu cred în botezul Duhului Sfânt.” Amnezie 
spirituală!
115 Voi ziceţi, „Eu—eu nu cred că Dumnezeu a promis să facă 
aceste lucruri în zilele din urmă.” Atunci tu ai ascultat la 
un crez, sau ceva doctrină, în loc de Biblie. Tu ai amnezie 
spirituală. Tu nu ştii unde aparţi atunci. Tu mărturiseşti, 
„un Creştin,” şi tăgăduieşti Cuvântul. Te aduce drept înapoi 
la amnezie spirituală din nou, vezi, nu ştii unde stai. Tu ai 
amnezie spirituală. Tu nu te poţi identifica cu Scripturile.
116 Voi trebuie să fiţi cu ucenicii. Voi trebuie să fiţi cu toată 
Scriptura, cu Biserica când ea este însărcinată. Dar, acum, când 
Biserica a fost însărcinată, „Duceţi-vă în toată lumea şi predicaţi 
Evanghelia; aceste semne îi vor urma pe cei ce cred,” aceea a fost 
însărcinarea ei. Acum ei au…Aceea a fost însărcinarea.
117 Dar ei au primit un caz grav de această amnezie spirituală, 
întocmai cum Eva a primit pe, asupra ei, pe acolo prin grădină, 
într-o zi. Acum ea este ca Israel, suferind de aceeaşi boală, 
o alergie de la o dietă de seminar care vă va da amnezie 
spirituală. Luaţi ceva dietă de seminar, şi voi veţi primi o 
alergie, şi atunci, primul lucru ce-l ştiţi, voi veţi primi amnezie 
foarte rău. Voi nu credeţi nimic ce spune Biblia.
118 Aceea este treaba cu biserica astăzi. Aceea este treaba că 
noi nu putem avea trezire astăzi. Aceea este treaba cu oamenii 
astăzi. Ei au fost aşa de traşi peste cărbuni de tot felul, şi fiecare 
ism care putea să se clocească, încât ei nu ştiu ce este bine şi 
rău. Exact. Ea nu-şi poate aminti de Domnul ei. Ea nu-şi poate 
aminti Cuvântul Lui. Ea nu-şi poate aminti promisiunea.
119 Aceea a fost chiar ce era treaba cu Israel, când Isus a 
venit pe scenă. Ei nu-şi puteau aminti, că, „O fecioară va 
zămisli.” Ei nu-şi puteau aminti că Moise a spus, „Domnul 
Dumnezeul vostru va ridica un Profet asemănător Mie.” Ei au 
avut amnezie spirituală.
120 Aceea este exact ce are biserica astăzi. El a spus, „Va veni 
la împlinire în zilele din urmă,” că aceste lucruri vor avea 
loc, care noi le vedem că iau loc, şi biserica şade tot aşa de 
moartă ca ora doisprezece. Ce este aceasta? Amnezie spirituală. 
Noi ne chemăm pe noi Penticostali, şi nu ne putem identifica, 
şi nu ne putem identifica în Cuvânt când El este predicat în 
puterea învierii lui Cristos; şi El aici printre noi, performând 
aceasta, şi făcând exact ce El a spus că El va face. Atunci, fiţi 
atenţi, sistemul nostru denominaţional ne-a adus în amnezie 
spirituală. Noi suferim. Noi nu ştim unde aparţinem. Unul îşi 
ia hârtiile de la această biserică la cealaltă biserică, şi această 
biserică, şi acest ism şi acel ism. Vedeţi?
121 Ce noi avem nevoie, din nou, este un alt Amos să vină 
pe scenă, cu AŞA VORBEŞTE DOMNUL. L-am primi noi? 
Cam cum au făcut ei. Ei niciodată nu l-au primit. Ei nu l-ar 
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primi astăzi. El nu şi-ar putea băga capul într-un loc, cu greu, 
să predice. Acum, aceea este exact corect. Deoarece biserica 
suferă cu această amnezie spirituală.
122 Acum, de ce? Dumnezeu a promis în zilele din urmă, „Când 
Fiul omului va fi descoperit,” conform cu Luca, al 17-lea 
capitol, „la semnul care a avut loc la Sodoma, va avea loc din 
nou.” Şi oamenii îl văd făcut, şi unii din ei nici măcar nu-l 
cred. Ei cred că aceasta este telepatie. Ei se gândesc că acesta 
este un duh de drac. Ce este aceasta? Ei suferă de amnezie 
spirituală. Aceea este exact. Ei nu-l pot înţelege pe Domnul. 
„Isus Cristos este acelaşi ieri, azi, şi-n veci.” Ce a fost El 
atunci, El este acum.
123 Dar, ce s-a întâmplat, doar nu ne mai putem identifica cu 
Cuvântul. De ce? Ea, ea nu ştie dacă ea este o lojă sau dacă este 
o biserică. Ea nu vrea să fie chemată o lojă, şi ea nu poate să fie 
chemată o biserică; căci, să fie chemată o biserică, s-ar identifica 
pe ea cu Cristos. Aceea îi dă amnezie spirituală. Şi ea nu vrea 
să fie chemată o lojă. Astfel ea nu este biserica Penticostală, 
biserica Metodistă, biserica Baptistă; ea este loja Penticostală, 
loja Metodistă, şi loja Baptistă, căci ea nu se poate identifica cu 
Cuvântul. Şi când Cuvântul se face manifestat, ei încă nu Îl cred. 
Aceasta este o boală, amnezie spirituală. Nu se pot identifica pe 
ei; ei nu ştiu unde aparţin. Aşa este.
124 Aceasta este chiar exact ca hibridând ceva. Cum am spus 
eu adeseori, „Eu întotdeauna m-am gândit că unul din cele 
mai tâmpite lucruri care l-am văzut vreodată era un catâr.” 
Vedeţi, el este un hibrid. Vedeţi, mama lui a fost o iapă, 
tăticul lui a fost un măgar, şi el nici măcar nu ştie unde 
aparţine. Şi primul lucru ce-l ştiţi, voi veţi, voi—voi îl puteţi 
prăsi şi să luaţi un măgar, şi atunci…sau luaţi catârul, 
dar catârul nu se poate prăsi înapoi din nou. Vedeţi, el nu 
poate. Voi nu-l puteţi învăţa nimic. El este încăpăţânat. Voi 
niciodată nu-i veţi spune nimic…Voi îi puteţi aşeza acele 
urechi lungi. Şi el va aştepta până la cea mai lungă zi din 
viaţa lui, chiar înainte să moară, să te lovească. Aceea este 
tot. El întotdeauna aşteaptă după ceva să o lovească asupra 
ta, dacă el poate.
125 Şi aceea îmi pune în minte despre o mulţime de aşa 
numiţi Creştini hibrizi. Ei au hibridat biserica până când ei 
au primit boala de amnezie spirituală. Ei nu pot să reproducă 
nimic din nou.
126 Ei vorbesc despre porumbul hibrid. Porumbul hibrid nu 
este nimic. El este cel mai rău lucru ce-l puneţi vreodată în 
gură, orice hibrid. Acela-i motivul că voi trebuie să luaţi aceste 
plante micuţe de răsad cald, şi lucru hibrid, şi să le stropeşti şi 
să le doctoreşti şi să le dădăceşti. De ce? Pentru că ele nu pot să 
ţină insectele jos de pe ele.
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127 Dar unul veritabil, pur sânge, tu nu trebuie să pui nici un 
dezinfectant pe el. El are Putere în el însuşi, să ţină insectele 
jos de pe el. Aceea este ce este necesar să ţii insectele de 
necredinţă jos de pe un adevărat om Spiritual veritabil.
128 Ia un catâr bătrân, şi tu mergi să vorbeşti cu el, spui, „Măi, 
băiete, eu vreau ca tu să faci aceasta, aceea.”
129 El va şedea acolo, “Haw! Haw! Haw!” Urechile acelea 
mari lucrând în sus şi-n jos. Eu am văzut o—o mulţime de 
Creştini cam în felul acela, aşa numiţi.
130 Tu zici, „Isus Cristos acelaşi ieri, azi, şi-n veci. Aceste 
semne îi vor urma pe cei ce cred.”
131 „Ha? Eu cred că zilele miracolelor au trecut. Ha? Ha? Ha?” 
Vedeţi, el nu ştie ce crede el. El nu ştie nimic. El nu ştie de 
unde a venit; el nu ştie unde se duce. El are amnezie de cal. El 
nu ştie de unde a venit, şi el nu poate să meargă mai departe.
132 Dar mie îmi place unul veritabil pursânge. O, el este gentil. 
Tu poţi vorbi cu el. El ştie cine a fost tata lui, cine a fost 
mama lui, cine a fost bunicul şi bunica lui. El are documente 
de origine să arate de unde a venit el.
133 Şi mie îmi place un Creştin cu origine, care poate să 
meargă înapoi de tot la Cuvântul lui Dumnezeu, până la ziua 
Cincizecimii, şi să se identifice acolo cu sfinţii, unde Puterea 
Duhului Sfânt a venit peste ei. Acela este un Creştin cu origine. 
El ştie de unde a venit el. El nu este identificat cu Metodişti, 
Baptişti, sau nimic altceva. El este identificat în Cuvântul lui 
Dumnezeu. El ştie exact unde stă el. Sângele regal al Tatălui 
său curge prin el; Sângele lui Isus Cristos. El ştie ce face El! El 
crede fiecare Cuvânt. Dumnezeu lucrează prin el şi îl confirmă 
cu semnele care El le-a promis să urmeze. El nu are amnezie 
spirituală. El este un pursânge original. Îmi place aceea.
134 Dar biserica astăzi are un caz grav de amnezie spirituală. 
Ea nu ştie unde aparţine. Ea a uitat totul despre Aceasta, a 
uitat toate aceste lucruri care o face o Biserică.
135 Ce ne-a făcut pe noi aşa de bogaţi cum suntem? Aceasta 
a ajuns în locul de Laodicea din nou, înapoi în acel loc bogat 
cum a fost Israel. Când a fost sărac şi a trebuit să se încreadă 
în Dumnezeu pentru fiecare lucru ce putea să facă, tot ce a 
obţinut, s-a încrezut în Dumnezeu; atunci Dumnezeu a fost 
cu el, şi a fost spiritual şi s-a mişcat înainte. Dar când s-a 
îmbogăţit, iată ce s-a întâmplat: oraşele lor s-au zidit, şi 
femeile lor au devenit imorale, bărbaţii lor au permis-o, 
predicatorii lor au lăsat bara jos, şi i-au denunţat pe profeţi. Şi 
aceea este felul de stare în care ei au ajuns. Ce a cauzat aceea, 
a fost să uite de unde au venit acele binecuvântări.
136 Şi voi Metodiştii, şi voi Baptiştilor, şi voi Prezbiterienii! 
Voi Metodiştilor vă puteţi aminti de John Wesley. Voi 
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Baptiştii! Şi John Smith a plâns peste afacerile oamenilor până 
când nevasta lui să trebuiască să-l conducă la masă, ochii lui 
au fost umflaţi închişi, de la plâns şi rugându-se toată noaptea. 
Care este chestiunea?
137 John Wesley a spus că unul din marile lucruri…Eu cred 
că a fost unul din părinţii Metodişti timpurii care a spus, 
„Dizgraţia fiicelor bisericii Metodiste, au început să fie aşa 
de lumeşti, că ele purtau inele pe degetul lor.” Ce ar spune el 
acum, îmbrăcate cu pantaloni scurţi?
138 Ce s-a întâmplat? Amnezie spirituală. Exact ce este, aţi 
uitat de unde aţi venit. Voi aveţi toate aceste lucruri din cauza 
dăruirii lui Dumnezeu, bunătatea a făcut-o pentru voi.
139 Vă gândiţi voi că acesta este un lucru ciudat? Acesta este 
exact cu Duhul lui Isus Cristos, profeţia. In Apocalipsa, al 
3-lea capitol, a spus, „Pentru că tu spui, ,eu sunt bogată, nu 
duc lipsă de nimic,’ şi nu ştii că eşti săracă, oarbă, ticăloasă, 
nenorocită, goală, şi nu o ştii.” Vedeţi, nu o ştie! Ce este 
aceasta? Amnezie spirituală. Ei nu o ştiu.
140 Bisericile îşi au banii acum. Nu există o biserică, de abia, 
în ţară, una denominaţională, fără să valoreze milioane de 
milioane de dolari. Clădind milioane şi milioane de dolari 
în clădiri şi lucruri, şi predicând că Venirea Domnului este 
aproape. „,Bogată,’ şi a spus, ,Eu nu duc lipsă de nimic.’” Cei 
mai bine educaţi predicatori care i-au avut vreodată, cunosc 
mai multă teologie decât au cunoscut vreodată. Şi ei au cele 
mai mari clădiri, cele mai bune locuri selectate din oraş. Ei au 
dreptul de trecere la orice vor ei. Şi atunci ce au făcut ei? Au 
amnezie spirituală şi au uitat că acesta era Dumnezeu care a 
făcut aceea pentru ei, întocmai ca Israel.
141 Şi Biblia a profeţit, Isus Cristos a trimis îngerul Lui la Ioan 
şi a spus, că această ultimă epocă a bisericii va avea această 
amnezie spirituală. Ei erau „ticăloşi,” reţineţi. Ei gândesc că 
ei sunt mari. Ei gândesc că ei au ceva. Dar El a spus că ei erau 
„nenorocit, ticălos, sărac, orb, gol, şi nu a ştiut-o.” Şi nu există 
cale să le spui.
142 Acum, dacă un om a fost aici afară pe stradă, dezonorat, 
sau o femeie, goală, pe stradă, oarbă, aceea ar fi o stare jalnică 
să fie în starea aceea. Dar atunci dacă ei erau cu mintea 
întreagă, au ştiut cine erau, că ei erau o fiinţă umană, şi ei 
trebuiau să poarte haine; ei bine, tu mergi acolo afară; ei 
sunt—ei sunt fiinţe umane, presupuşi să fie identificaţi cu rasa 
umană; şi acolo afară, „nenorocit, ticălos, orb, şi gol.” Şi tu 
mergi la el, zicând, „Frate, tu eşti gol.”
143 „Acum, aici! Eu sunt Doctor Aşa şi aşa! Tu doar să-ţi vezi 
de treaba ta. Eu îţi spun, eu aparţin la Aşa şi aşa! Tu nu 
ai nici o treabă, tu holy roller, să-mi spui nimic!” [Porţiune 
neînregistrată pe bandă—Ed.]



20 CUVÂNTUL  VORBIT

144 Le spui, „Este greşit ca omul să facă aceasta, şi ca oamenii 
să facă lucrurile care ei le fac.”
145 Şi ei îţi fac de cunoscut că predicatorul lor este cu mintea 
largă. Vedeţi? Ce este aceasta? Aceasta este, că ei au uitat 
poruncile Domnului Isus. Atunci să vină El jos şi să facă semne 
şi minuni care El a spus că El le va face, ei nu vor s-o creadă. 
Aceasta este amnezie spirituală. Vedeţi, ei au uitat! Şi ei sunt 
goi, şi nu o ştiu, nu-şi dau seama.
146 Ei gândesc, „Doar pentru că eu aparţin la biserică, 
aceea este tot ce este necesar.” O, frate, aceea nu înseamnă 
nimic mai mult pentru Dumnezeu decât să fi un Mason sau 
orice altceva, orice altă lojă. Să aparţii la biserică, aceea nu 
înseamnă nimic la Dumnezeu.
147 Voi trebuie să fiţi fii şi fiice a lui Dumnezeu. Voi trebuie să 
fiţi născuţi din Dumnezeu, şi Dumnezeu este Cuvântul. Când 
eu devin parte din tatăl meu, eu devin tatăl meu tot. Când tu 
devi parte din Dumnezeu, tu devi Dumnezeu, în plin. Întregul 
Lui Cuvânt, tu crezi tot din El.

 Amnezie spirituală!
148 Ce-i dacă tu nu ai ştiut că numele tău era ce a fost? Şi dacă 
tu eşti, tu vi de la o familie bună, care eu sper că ai venit, dacă 
tu vi de la o familie bună de persoane, şi ce-i dacă tu ai uitat 
numele de familie, şi tu mergi aici afară, trăind în dizgraţie? 
Ei zic, „Nu este numele tău Jones,” sau orice a fost acesta. „Ei 
bine, eu nu ştiu cine am fost.” Vedeţi? În regulă, vedeţi, acela 
este un lucru oribil să fi, o stare oribilă în care să ajungi.
149 Ei bine, aceea este chiar unde a ajuns biserica. Ea 
se presupune a fi reprezentarea lui Isus Cristos. Dar ea 
a uitat aceea, pentru că ea are, a injectat în ea, crezuri şi 
denominaţiuni, că ei au acceptat aceea în locul Cuvântului. „Şi 
ei sunt goi, orbi, ticăloşi, şi nu o ştiu,” şi nu este cale să le spui.
150 Eu aş putea să nu fiu niciodată în Birmingham din nou, dar 
aceasta este o singură dată când ei o să audă aceasta. Vedeţi? 
Vedeţi? Corect. Eu sunt doar…Eu nu sunt răspunzător pentru 
nimic decât să semăn Sămânţă. Dumnezeu O îndrumă spre 
terenul unde trebuie Ea să meargă.
151 Au uitat, da, ei au uitat Cuvântul promisiunii. Ei au uitat. 
Israel a fost în felul acela de aranjament când Isus a venit. El 
a uitat. Ei au privit, o, ei au spus că ei au crezut că acolo vine 
un Mesia. Dar când Mesia a venit şi s-a identificat pe Sine 
prin Cuvânt, ei au avut aşa de multe tradiţii încât au făcut 
Cuvântul lui Dumnezeu fără efect.
152 Şi Isus a promis, chiar înainte de timpul sfârşitului, 
„Cum a fost în Sodoma, aşa va fi aceasta.” Şi acesta va fi 
unul identificat, şi oamenii sunt aşa de tradiţionali încât ei au 
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făcut promisiunea lui Dumnezeu fără efect, prin tradiţia lor. 
Amnezie spirituală! Amnezia spirituală este exact ceea ce este. 
Vedeţi, ei au uitat aceste lucruri.
153 „O, eu aparţin la aceasta. Eu—eu am făcut aceasta. Eu am 
dansat în Duhul. Eu am făcut aceasta.” Ei bine, vai, vai, aceea 
nu are nimic de-a face cu aceasta, nicidecum.
154 Cum poţi tu să fi un Creştin şi să tăgăduieşti Cuvântul? Tu 
nu o poţi face. Dumnezeu este Cvântul. Dacă Cuvântul este în 
tine, tu şi Cuvântul sunteţi acelaşi. Tot ce este Cuvântul, tu 
eşti. Amin. Dacă eu trăiesc în această generaţie, ce a promis 
această porţiune din Cuvânt pentru această generaţie, eu 
trebuie să fiu aceea. Dacă eu o să fiu un Creştin, eu trebuie să 
fiu identificat cu tot ce propovăduieşte Biblia şi pentru ce stă.
155 Aleluia! O să mă cheme un holy roller, oricum, şi eu mă 
simt destul de religios chiar acum. Da, domnule.
156 Eu trebuie să fiu identificat cu tot ce acea Biblie pretinde. 
Şi Ea îi dă pretinderi, şi, dacă eu nu am fost lovit cu această 
amnezie spirituală de zi modernă, eu voi fi şi pot să fiu 
identificat cu Ea. Dacă eu O tăgăduiesc, atunci eu am amnezie 
spirituală; ceva s-a întâmplat, eu am acceptat un crez sau o 
doctrină, sau ceva biserică sau un grup de oameni. „Eu nu o 
pot face,” când încă Cuvântul vine şi se identifică pe Sine.
157 De aceea nu a fost Isus recunoscut. „O,” au spus ei, „păi, 
acest om este sfânt, şi sfântul nostru preot, acest sfânt al nostru.”
158 Şi Isus a spus, „Voi sunteţi de la tatăl vostru, diavolul, şi 
lucrările lui le veţi face.”
159 Aţi ştiut voi căci Cain a oferit o jertfă bună, de asemenea? 
El a fost sincer, a zidit un altar, a îngenunchiat jos şi s-a 
închinat, şi a oferit o jertfă, şi s-a rugat la Dumnezeu. Şi dacă, 
Dumnezeu, aceea este tot ce cere Dumnezeu, ca tu să aparţii la 
biserică şi să ai un altar, şi să-ţi plăteşti zeciuielile şi să mergi 
la biserică, şi să trăieşti o viaţă bună; dacă aceea este tot ce El 
cere, El a fost nedrept să-l condamne pe Cain, căci el a făcut 
acelaşi lucru. Da, domnule. Aceea este exact.
160 Dar religie înseamnă „o acoperitoare,” şi tu nu poţi fi 
acoperit prin propriile tale lucrări bune. Există numai un singur 
lucru care Dumnezeu îl va accepta, şi acela este Sângele lui Isus 
Cristos. Acela este singura acoperire. Afară de Acela, dacă tu zici, 
„Ţin crezul,” amnezie spirituală! Aceea este ce s-a întâmplat.
161 Acum observaţi, ei au uitat Cuvântul lor. Ei au uitat Biblia. 
Ei au uitat promisiunea. Ei încearcă să trăiască într-o sclipire 
din ce a fost Metodist, ce a fost Baptist, ce a fost altcineva. Aici 
este promisiunea zilei, şi Dumnezeu O vorbeşte prin Cuvântul 
Lui, şi confirmând din nou şi dovedind că Acesta este aşa, şi 
ei totuşi nu Îl cred. Amnezie spirituală! Aceea este exact aşa. 
Totală, amnezie totală, absolut nu Îl cred deloc.
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162 Un soldat Francez. Mi s-a spus o mică poveste; înainte 
să încheiem. Eu nu am ştiut că a fost chiar aşa de târziu, şi eu 
am cam zece pagini de notiţe rămase aici; le luăm altă dată. 
Observaţi, un soldat Francez. Ei au o grămadă de soldaţi 
înăuntru din armată, şi ei aveau această amnezie. Aceasta este 
de la şoc, în luptă. Şi ei aveau un program, şi ei—ei au chemat sus 
şi au lăsat persoanele care aveau din cei dragi pierduţi să cheme 
şi să vadă dacă ei puteau să-i identifice pe aceşti băieţi. Nici o 
speranţă pentru ei, poate unul sau doi, din aceştia, au prins. Şi 
atunci ei i-au luat pe restul din ei, ei urmau să-i pună într-un 
sanatoriu, unde ei trebuiau să stea pentru restul vieţii lor.
163 Ei se duceau sus pe marginea dealului, trenul trăgea; şi 
ei s-au oprit la o staţie, i-a lăsat pe băieţi să iese afară şi 
să-şi întindă picioarele. Şi gardienii au ieşit afară pe deal, 
să-i păzească, deoarece cu amnezia, păi, ei—ei au trebuit să-i 
păzească.
164 Astfel ei l-au urmărit pe un ins tânăr acolo, el a ieşit afară 
şi a început să se uite în jur la acea cisternă de apă, s-a uitat 
peste tot în jur pe deal. El şi-a frecat faţa, şi el a studiat. Şi 
s-a uitat din nou, şi el a văzut acea cisternă de apă. El s-a 
uitat peste tot în jur la staţie, şi el a început să umble. În loc ca 
gardianul să-l oprească, el l-a urmărit.
165 El a mers sus peste deal, jos pe o mică cărare, s-a întors 
la dreapta şi a mers sus peste alt deal mic, şi a venit la o mică 
cabană de buşteni. El s-a uitat. Venind afară pe verandă, un om 
bătrân cu un baston în mâna lui, a venit afară şi şi-a aruncat 
braţele în jurul lui. A spus, „Fiul meu, eu am ştiut că te vei 
întoarce. Ei mi-au spus că tu erai mort, dar eu am ştiut că tu te 
vei întoarce.” Şi băiatul şi-a revenit. Amnezia lui l-a părăsit. El 
a putut identifica cine era el. El a ştiut că acela era tatăl lui.
166 O, soldat al Crucii, care ai fost şocat cu aşa de multă 
instruire, aşa de multe şocuri de denominaţiune şi crez, şi lucruri 
ale lumii, de ce nu păşeşti doar jos pentru câteva minute şi să 
mergi să priveşti în jur la Biblie? Ai putea rătăci în jur, şi tu ai 
putea să te afli identificat aici în Cuvânt, ca un credincios, într-
una din aceste zile. Tu ai putea să nu-L cunoşti. Tu poţi să-ţi 
revii, cum a făcut fiul risipitor, şi să te regăseşti. Tu ai putea să-
ţi găseşti identificarea în Cuvintele lui Dumnezeu.
167 Cineva a spus, zilele trecute, nu de mult, a spus, „Dar, Frate 
Branham, priveşte la noi poporul Penticostal, ce biserici bune 
avem noi. Păi, noi, noi avem lucrători care au fost instruiţi.”
168 Ascultaţi, când un om se căsătoreşte cu o nevastă, el nu 
se încrede în frumuseţea ei. Nu. El se încrede în loialitatea 
jurământului ei, cuvântul ei. El nu se încrede în frumuseţea ei. 
El se încrede în loialitatea ei.
169 Şi acela este felul când tu te căsătoreşti cu Dumnezeu, tu 
nu te încrezi în ceva biserică mare frumoasă care tu o poţi 
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zidi, ci în promisiunea care Isus Cristos a făcut-o, că, „Eu sunt 
acelaşi ieri, azi, şi-n veci.” Credeţi voi aceasta? [Adunarea zice, 
„Amin.”—Ed.]

 Să ne aplecăm capul pentru un moment.
170 Mă întreb, în această seară, în clădire aici unde oamenii 
stau, unde sunt bărbaţi şi femei care sunt Eterni, oameni 
îndreptaţi spre Eternitate, şi voi ştiţi că într-o zi sau alta voi 
trebuie să-l întâlniţi pe Dumnezeu. Şi mă întreb dacă aţi avut 
o mică răsuflare din acea amnezie, şi voi aţi…Voi aţi fost 
identificaţi în lucrul care nu trebuia, şi v-ar—v-ar place cumva 
să umblaţi în jur prin, această seară, şi să aflaţi dacă voi nu 
puteţi să vă identificaţi în Cristos Isus? Aţi vrea să vă ridicaţi 
mâna sus, să ziceţi, „Roagă-te pentru mine, Frate Branham, 
eu—eu vreau să fiu identificat ca un adevărat Creştin, 
un adevărat credincios.” Dumnezeu să te binecuvânteze. 
Dumnezeu să te binecuvânteze. Te binecuvântez! O, da, 
departe în jur. Domnul Dumnezeu să vă binecuvânteze.
171 Cineva sus în balcon, voi ziceţi, „Frate, eu într-adevăr cred 
că acela este Adevărul. Eu cred, ca Creştini, noi nu suntem 
Creştini cum obişnuiau să fie ei cu ani în urmă.” 
172 Cum este cu voi poporul Penticostal, când mamele şi taţii 
voştri obişnuiau să stea pe stradă aici afară, şi struneau o 
tamburină veche. Şi mama voastră, cum trebuia ea să…ea a 
ajuns să fie epuizată, şi să se zbată cu voi copilaşii. Uneori voi 
a trebuit să mergeţi fără haine, şi fiecare alt lucru, dar tata şi 
mama au fost credincioşi pentru Cauză, să-l ţină sus pe Cristos.
173 Priviţi ce aţi făcut voi poporul Penticostal. Cincizeci de 
ani în urmă, voi aţi ieşit din organizaţie. Aceea este ce vă 
face Penticostali, voi v-aţi separat de cei necredincioşi. „Şi 
ca un porc la mocirla lui, şi un câine la vărsătura lui,” voi aţi 
mers drept înapoi şi aţi făcut la fel, aţi făcut acelaşi fel de 
încurcătură ca cea din care voi aţi ieşit. Care este chestiunea? 
Amnezia spirituală a izbucnit afară printre oameni. Voi aveţi 
crezurile voastre şi documentele voastre denominaţionale 
acum, şi voi sunteţi chiar sus cu restul din ei, vreţi să fiţi cu 
restul din ei. Voi le-aţi permis femeilor voastre să-şi taie părul, 
să poarte vopsea. Voi, voi le permiteţi să facă toate aceste 
lucruri, permiţând toată treaba aceasta în—în biserici. Ce este 
aceasta? Amnezie spirituală.
174 Atunci, primul lucru ce-l ştiţi, când Dumnezeu începe să 
viziteze printre oameni, atunci ce se întâmplă? Voi nu o puteţi 
primi. Vedeţi, voi aţi fost aşa de bolnavi cu acea amnezie, vedeţi, 
singurul lucru care l-aţi auzit vreodată. Nu vă gândiţi că voi s-ar 
cuveni să păşiţi jos de pe acel crez doar pentru câteva minute şi 
să luaţi sus Biblia, şi să vedeţi cum ar trebui un Creştin să fie 
identificat? „Aceste semne îi vor urma pe cei ce cred!”
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175 Fapte, Petru a spus, „Pocăiţi-vă, fiecare din voi, şi să fiţi 
botezaţi în Numele lui Isus Cristos pentru iertarea păcatelor, şi 
voi veţi primi darul Duhului Sfânt; căci promisiunea este pentru 
voi, şi copiii voştri, şi acei ce sunt departe acum, chiar aşa de 
mulţi câţi va chema Domnul Dumnezeul nostru.” Dacă ei vă spun 
că Aceea nu este aşa, atunci păstorul vostru are un caz grav de 
amnezie spirituală. El nu se poate găsi pe sine identificat cu acea 
Biserică; nu organizaţie; o Biserică, un Trup tainic al lui Cristos.
176 Acum Duhul Sfânt este aici. El este aici să facă chiar exact 
ce El a promis să facă. Acum în timp ce voi sunteţi aici cu 
capetele voastre aplecate, doar continuaţi să vă rugaţi. Lăsaţi 
ca Duhul Sfânt să vorbească, Însuşi. Şi vedeţi dacă acesta… 
Oricine ştie aceea, promisiunea, ce este pentru această zi. 
Acum voi care sunteţi în nevoie, în această seară, voi, mulţi din 
voi v-aţi ridicat mâinile. Înainte să faceţi aceea…
177 Mă întreb, în timp ce suntem aici şi într-adevăr ne rugăm 
pentru bolnavi, mă întreb dacă vă puteţi îndepărta de la acea 
necredinţă, acea denominaţiune, acel crez care vă spune că 
aceste lucruri nu sunt aşa, acela care v-ar spune că Acesta 
este de la diavolul. Când ei fac aceea, „Ei niciodată nu vor 
fi iertaţi, în această lume sau în lumea care vine.” Ce-i dacă 
Acesta este Adevărul? Doar gândiţi, ce-i dacă Acesta este, 
atunci unde sunteţi voi? Vedeţi, voi nu trebuie s-o grăiţi afară; 
doar s-o credeţi în inima voastră. Şi există persoane aici care 
cred aceea. Eu am şezut chiar aici, pentru ultimele două seri, 
muncind sub ceva, doar, vai, să ţin şi să-mi muşc limba, să mă 
ţin de la a o da chiar pe faţă.
178 Şi reţine, prietene, aceasta este între tine şi Dumnezeu. 
Ce-i dacă aceasta este greşit, şi tu gândeşti aceea? Tu ştii ce se 
întâmplă, tu niciodată nu vei fi iertat pentru aceasta. Amnezie 
spirituală, tu vei merge drept înainte în moartea ta Eternă, 
necredinţă. „Cel care nu crede este condamnat deja!”
179 Acum rugaţi-vă pentru boala voastră, ziceţi, „Doamne 
Isuse, Tu ai promis. Eu…”
 Ar putea să fie ceva străini aici, care niciodată nu au fost 
aici mai înainte.
180 Isus a promis, „Cum a fost,” eu voi lua o Scriptură, „în 
zilele lui Lot,” când Dumnezeu a fost manifestat într-un trup 
de carne; şi poporul, Abraham, grupul ales, grupul chemat 
afară. Şi numele lui Abram a fost schimbat în Abraham, atunci 
el a văzut Cuvântul făcut trup, şi El a discernut gândurile care 
au fost în inima lui Sarah.
181  Şi când Sămânţa Regală a lui Abraham a venit înainte, 
aceea este ce a făcut El, şi ei L-au numit „un drac.”
182 El a spus, „Acum când Duhul Sfânt vine, va face acelaşi 
lucru.” A spus, „Acum există iertare când voi Mă numiţi aşa, dar, 
când voi vorbiţi împotriva Duhului Sfânt, nu există iertare.”
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183 Acum fie ca El, în Puterea Lui, să vină prin audienţa 
oamenilor, oriunde sunteţi voi, şi cu discernământul Lui 
spiritual arătând că El este Cuvântul. Astfel dacă există careva 
aici suferind cu amnezie, ca ei să nu…vor fi fără o scuză, 
înainte să se facă chemarea la altar.
184 Fie ca Domnul Dumnezeu să ajute. Acum cu capetele 
voastre aplecate, rugându-vă reverent.
185 Vedeţi, acolo este o doamnă aşezată aici înaintea mea. Ea 
îşi are mâinile sus la faţa ei. Ea suferă cu o stare de şirea 
spinării. Şi ea de asemenea are nervozitate. Ea are boală de 
stomac. Şi ea şade aici înaintea mea acum. Şi ca ea să poată 
ştii, ea nu este din ţinutul acesta. Ea este dintr-un oraş numit 
Macon. Da. Crezi tu că Dumnezeu îmi poate spune cine eşti? 
Tu eşti Miss Ayers. Dacă aceea este corect, ridică-ţi mâna sus. 
Eu sunt un străin faţă de tine. Aceea este adevărat, nu-i aşa? 
Acum necazul tău s-a terminat. Isus Cristos; tu ai atins haina 
Lui. El te-a făcut sănătoasă. Acum doar s-o crezi.
186 Acolo este un om şezând în spatele clădirii. El caută 
botezul Duhului Sfânt. El vrea botezul cu Duhul. El stă aici 
înaintea mea. El nu este de aici, nici el. El este din Carolina, 
Charlotte. Lepoe este numele lui. Crede cu toată inima ta, şi 
Dumnezeu te va umple cu Duhul Sfânt, al meu—fratele meu, 
dacă tu vei crede aceasta.
187 Aici, dincolo la dreapta mea, aici este un—un om şi nevasta 
lui şezând chiar drept înaintea mea aici. Este un cuplu în 
vârstă, la dreapta mea. Doamna suferă cu o stare de colon. 
Bărbatul ei are boală de inimă. Ei nu sunt de aici. Ei sunt din 
Tennessee. Dl şi D-na Thomas, dacă veţi crede cu toată inima 
voastră, ridicaţi-vă mâinile sus şi vă puteţi accepta vindecarea. 
Isus Cristos vă face bine. Aceea este exact ce El a promis să 
facă. Dar eu niciodată nu am văzut persoanele în viaţa mea.
 Amnezie spirituală!
188 Isus a spus, „Lucrările care le fac Eu le veţi face şi voi. Încă 
puţină vreme şi lumea nu mă va mai vedea; totuşi voi Mă veţi 
vedea, căci Eu,” pronume personal, „voi fi cu voi, chiar în voi, 
până la sfârşitul lumii.” „Isus Cristos acelaşi ieri, azi, şi-n veci.”
189 Acum, către bărbaţii şi femeile de aici, care doar aveţi ceva 
rău cu voi, că voi doar simplu nu puteţi vedea cum…Voi, voi 
vreţi să credeţi, dar voi doar nu puteţi să intraţi în aceasta, şi 
v-ar place să se facă rugăciune pentru aceasta, voi vreţi să-L 
acceptaţi în timp ce sunteţi în Prezenţa Lui, aţi vrea să veniţi 
şi să staţi chiar aici lângă mine, lăsaţi să mă rog şi să-mi pun 
mâinile peste voi. Dacă aţi veni chiar aici sus acum, voi care 
suferiţi aşa, cu amnezie spirituală, şi a-ţi vrea să se facă 
rugăciune, ca voi să fiţi eliberaţi de la aceea. Dacă voi nu sunteţi 
un—nu sunteţi un credincios, dar vreţi să se facă rugăciune 
pentru voi, veniţi sus aici şi staţi. Dumnezeu să te binecuvânteze, 
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tinere. Altcineva vine? Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă. 
Veniţi. Dumnezeu să te binecuvânteze, domnişoară. Altcineva 
vine? Veniţi, staţi drept aici sus, chiar acum.
190 Amnezie spirituală, eu nu vreau să fiu plăguit cu aceea. 
Să ferească Dumnezeu. Lăsaţi-mă—lăsaţi-mă să mor moartea 
de un—de orice, dar niciodată să nu mor acea moarte ca un 
necredincios.
191 Veniţi, acceptaţi-L acum. Nu vreţi s-o faceţi? Veniţi de la, 
şi veniţi jos din balcon, prieteni. Sunt doar câteva trepte jos 
aici, şi aceasta ar putea să însemne diferenţa dintre moarte şi 
Viaţă, pentru voi.
192 Priviţi, eu nu pot să-l fac pe Cristos să facă nimic. Cristos 
nu trebuie să facă nimic decât un singur lucru: El trebuie să-şi 
ţină Cuvântul Lui. El trebuie să facă aceea ca să fie Cristos, să 
fie Dumnezeu. El trebuie să-şi ţină Cuvântul Lui.
193 Acum reţineţi, dacă voi nu sunteţi siguri de experienţa 
voastră, de ce să nu veniţi jos acum. Dacă voi doar aparţineţi 
la o denominaţiune, dacă voi sunteţi un nepot Penticostal, 
Dumnezeu nu are ceva nepoţi. El are fii şi fiice, dar nu nepoţi 
şi nepoate. Înţelegeţi? Dumnezeu nu are aceea. El doar are fii şi 
fiice, şi voi ştiţi că nu sunteţi.
194 Poate voi aţi vorbit în limbi, aţi fi putut să dansaţi, aţi fi 
putut să faceţi toată aceasta. Aceea este în regulă. Eu nu am 
nimic împotrivă la aceasta. Dar totuşi dacă voi încă aveţi acea 
amnezie spirituală, veniţi jos, şi veniţi aici şi staţi aici. Să ne 
rugăm pentru aceasta. Ce ziceţi voi? Membru de biserică, doar 
un—doar un membru nominal de biserică, de ce nu vi sus aici şi 
să scăpăm de aceasta chiar acum.
195 Eu nu vreau să plec de aici din Birmingham, şi să ştiu 
că într-o zi, când vine Judecata, şi eu trebuie să stau atunci 
înaintea voastră…Reţineţi, eu o să vă întâlnesc din nou. Dacă 
eu niciodată nu vă întâlnesc aici pe acesta, sau eu o să vă 
întâlnesc la Judecată şi eu trebuie să răspund pentru ce am 
spus în această seară.
196 Acum ascultaţi. Pocăiţi-vă, prieteni! Pocăiţi-vă, ieşiţi afară 
din ea. Ieşiţi afară de acolo. Veniţi acum.
197 Aceea s-ar cuveni să o facă pe fiecare femeie cu părul 
scurtat din această ţară, sau acest loc, să vină sus aici acum. 
Aceea este exact aşa. Care, care tu nu ai destul har ca într-
adevăr să spui, „Eu—eu—eu—eu vreau să, eu vreau să-mi las 
părul să crească, Frate Branham.” Aceasta ar trebui… „Eu 
trebuie…Ei bine, eu nu am harul să o fac.”
 Păi, voi ziceţi, „Are aceea ceva de-a face cu aceasta?”
198 Aici nu de mult, un adevărat mare lucrător a venit la 
mine, şi a spus, „Eu vreau să-mi pun mâinile peste tine, Frate 
Branham.” A spus, „Fiecare te consideră ca un profet.”
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 Am spus, „Eu nu am spus că am fost un profet.”
199 El a spus, „Dar oamenii te consideră aşa. Tu întotdeauna le 
sfâşii pe femeile acelea, despre a purta pantaloni scurţi,” şi—şi, o, 
un om Penticostal. Şi a spus, „Despre a purta pantaloni scurţi, şi 
scurtând părul lor, şi lucruri.” A spus, „Aceea nu este treaba ta.”
 Am spus, „A cui treabă este aceasta atunci?”
200 Şi el a spus, „Persoanele acelea, de ce nu le înveţi pe 
acele femei cum să fie, să aibă daruri mari spirituale, şi 
să-i ajuţi pe oameni, în loc să încerci să…” A spus, „Ei te 
consideră. Ce tu le spui, te-ar crede.” A spus, „De ce nu le 
spui cum să obţină daruri mari şi să ajuţi persoanele, în loc 
ca mereu să le condamni?”
201 Am spus, „Cum le pot eu învăţa algebra când ele nici 
măcar nu vor să înveţe ABC-ul lor?” Vedeţi? Vedeţi?
202 Voi trebuie să începeţi de jos, pocăiţi-vă sau pieriţi! 
Acum faceţi ce vreţi, pocăiţi-vă sau pieriţi! Isus Cristos S-a 
identificat cu desăvârşire aici, seară după seară. Şi aceasta este 
seara care noi o predăm pentru mântuire. Sunt doar câteva 
trepte aici sus, şi eu am timp din belşug să aştept.
203 Reţineţi, Birmingham, sângele vostru nu este asupra mea. 
Eu sunt nevinovat. Şi dacă voi într-adevăr aveţi Duhul Sfânt, 
voi aveţi o oportunitate să veniţi acum. Şi dacă voi suferiţi 
cu vreun fel de bisericime care va cauzat să aveţi amnezie 
spirituală, de ce nu veniţi? Isus este leacul. Nu vreţi să veniţi?
204 Acum câteva persoane au părăsit balconul. Eu am vrut să 
văd unde erau ei, se duc afară sau vin la altar. Aceştia jos aici, 
veniţi sus roata. Aşa este. Voi care sunteţi aici, veniţi staţi în 
jurul altarului, ziceţi, „Eu am terminat cu aceasta.” Da, ele 
veneau jos, două doamne. Aceea este bine.
205 Veniţi drept sus acum. Doar câteva trepte de la acesta. Şi 
treptele acelea ar putea să însemne diferenţa.
206 Acum, priviţi, eu vreau să vă întreb ceva. Ce-i dacă El 
vine în această seară? „O,” ziceţi, „El nu vine.” Eu nu ştiu 
dacă El vine sau nu. Acesta este ultimul semn. Reţineţi, AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL! M-aţi auzit voi vreodată să spun 
aceea fără să fie adevărat? Voi vedeţi ultimul semn al vostru. 
Aceea este Scriptural. Voi aţi văzut ultimul semn al vostru, 
Penticostali. Să nu vă încurcaţi acum cu ce i-a promis El lui 
Israel după Răpire; aceia nu sunteţi voi. Voi sunteţi terminaţi, 
atunci. Vedeţi? Acum este ziua voastră. Acum este semnul 
vostru. Acum este timpul vostru. Să nu-L respingeţi. Să nu 
faceţi aceasta. Voi mai bine să veniţi. Voi mă credeţi să fiu 
slujitorul lui Dumnezeu? Ţineţi minte.
207 Birmingham, eu niciodată nu am întâlnit oameni mai 
plăcuţi. Voi sunteţi cei mai plăcuţi oameni care aş vrea să-i 
întâlnesc în viaţa mea, dar voi aveţi nevoie de o trezire. Voi 
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muriţi. Voi luaţi amnezie spirituală. Voi muriţi. Să nu faceţi 
aceea. Treziţi ceea ce aveţi. Aduceţi-o sus din nou, repede, 
înainte să vină Isus.
208 În regulă, în timp ce ei sunt…Continuă să vină. Doar 
lăsaţi-i să continue să vină până îi primim pe toţi, pe care 
Domnul îi cheamă, sus aici. Veniţi acum.
209 Scăpaţi de acea amnezie. Marele Medic este aici acum să 
vindece aceea, să o ia la o parte de la voi. El a dovedit că El este 
aici. Câţi vor identifica aceea, prin a vă ridica mâna sus, ziceţi, 
„Eu cu adevărat cred; că El a spus că El o să facă aceasta”? 
Vedeţi? Acum El este aici. Vedeţi? Vedeţi? Voi credeţi.
210 Şi câţi ştiu că eu vă spun adevărul, că voi muriţi şi aveţi 
nevoie de o trezire? [Adunarea zice, „Amin.”—Ed.] Vedeţi? 
Acesta este adevăr.
211 Voi sunteţi oameni minunaţi. Tu nu poţi găsi mai buni. Nu 
există bătăi de inimă mai bune, decât sub aceste cămăşi vechi din 
Sud jos aici. Aceea este corect, oameni adevăraţi! Dar, oamenilor, 
voi mai bine să vă treziţi, chiar repede! [Fratele Branham bate pe 
amvon—Ed.] În ceasul în care nu vă gândiţi, aceasta s-ar putea 
întâmpla. Ar putea să nu se întâmple; eu nu ştiu.
212 Dar, reţineţi, voi vă primiţi ultima avertizare, aşa că 
fugiţi până când aveţi timp să fugiţi. Veniţi acum. Atât timp 
cât ei vin, eu am să continui să aştept, pentru că acolo ar 
putea…Un suflet valorează zece mii de lumi. Şi atât timp 
cât oamenii sunt convinşi…
213 Mi-ar place să văd aceasta să izbucnească într-o trezire 
mare grozavă care să stabilească fiecare biserică pe aici; dacă 
voi v-aţi rupe diferenţele voastre să daţi acel egoism la o parte, 
şi să acceptaţi Duhul Sfânt. Voi aţi pretins că L-aţi crezut. 
Voi aţi pretins că L-aţi crezut, şi, când El vine să se identifice 
pe Sine, atunci voi vă trageţi la o parte unul de altul. De ce să 
nu ne unim inimile cu Cuvântul lui Dumnezeu şi să credem 
Adevărul? Asta-i ce este. Voi doar veţi continua să muriţi, 
muriţi, şi vă duceţi drept înainte afară în Laodicea. Exact ce El 
a promis, Aceasta va fi în felul acela. Nu vreţi să veniţi acum? 
Acum este ziua. Acum este timpul acceptat. Urmăriţi ce va 
face Duhul Sfânt.
214 Acum eu vreau ca toţi lucrătorii de aici, care sunt 
interesaţi de aceste persoane, să vină să se roage cu mine, de 
asemenea. Veniţi aici sus, toţi lucrătorii care sunt interesaţi 
de aceste persoane. Veniţi, doar veniţi chiar roata, şi intraţi 
printre oameni, lucrătorul sau un lucrător personal, un 
lucrător personal bun, femei care vor să stea cu aceste femei 
acum. Eu o să cred, cu toată inima mea, că Duhul Sfânt va veni 
în acest loc chiar aici acum şi doar să se identifice pe Sine tot 
printre aceste persoane.
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215 Acum lăsaţi-mă să instruiesc aceste persoane de aici, întâi. 
Acum, prieteni, pentru orice sunteţi voi aici, El ştie. Şi eu vă pot 
dovedi aceasta, El va lua, unul câte unul, vă aduce sus aici pe 
această platformă, şi nu va exista nici un lucru care El nu-l va 
face de cunoscut. Acum aceea a fost de când eu eram un băieţel. 
Darul acela nu este în discuţie. Dar întrebarea este, îl puteţi voi 
primi? Îl credeţi voi? Acum El este aici. Ei bine, dacă El este aici, 
atunci există numai un singur lucru, El Îşi ţine Cuvântul. Atunci 
doar să credeţi că voi îl primiţi, şi-l acceptaţi, şi ridicaţi-vă sus şi 
ziceţi, „Doamne Dumnezeule, eu sunt aici să accept aceasta,” şi 
doar staţi acolo până când se întâmplă.
216 Cum Buddy Robinson a spus odată, într-un ogor de 
porumb. El a spus, „Doamne, dacă Tu nu-mi dai Duhul Sfânt, 
când Tu vi înapoi Tu vei găsi un morman de oase zăcând chiar 
aici.” El a fost foarte serios. Şi voi nu o să obţineţi nimic de la 
Dumnezeu până nu deveniţi suficient de disperaţi.
217 Acum, aţi observat voi recolta de astăzi, aţi observat voi 
astăzi ce facem noi? Noi, de fapt, noi avem destul Dumnezeu 
pe lângă noi până unde noi venim sus la paltformă, noi 
zicem, „Da, poate eu mai bine să vin sus.” Acum aceasta este 
experienţa din toată lumea. „Da, eu mai bine mă duc sus şi 
stau.” Zici, „Ei bine, ei bine, eu nu ştiu. Iată-mă aici, vezi.” 
Hm! Ce stare în care să fi! Acolo nu există foc să ardă. Nu 
există entuziasm. Nu există un „mergi în El!” Şi, ca un 
Evanghelist, aceea doar mă ucide să văd poporul lui Dumnezeu 
în starea aceea. Noi ar trebui să fim în flăcări.
218 Dar, voi vedeţi, ce este aceasta? Aceasta este exact ce 
v-am spus. Apocalipsa 3, „Voi sunteţi căldicei. Şi,” El a spus, 
„pentru că sunteţi căldicei, atunci Eu am să vă vărs afară din 
gura Mea.” Este aceea corect? [Adunarea zice, „Amin.”—Ed.] 
Aceea este ce El a spus. Şi, dacă El a spus aceea, aceea este ce o 
să facă El. Astfel să nu lăsaţi să fim noi mulţimea aceea.
219 Tu eşti aici, în nevoie. Haideţi să-L primim, sau murim, 
chiar aici. Aşa este. Haideţi să-L primim, sau murim.
220 Acum, scumpul meu frate, soră, dacă eu aş putea veni jos şi 
să vă ajut să faceţi ceva, eu sigur aş face aceasta. Acum, printr-
un dar, eu vă pot spune pentru ce sunteţi aici. Eu pot să vă spun 
ce este, prin Duhul Sfânt, prin Duhul lui Dumnezeu, să vă spun 
pentru ce aţi venit, ce aţi făcut, ce va fi viitorul, sau ceva în 
felul acela; dar aceea nu va avea grijă de aceasta. Voi trebuie să 
acceptaţi Aceasta, voi înşivă. Acesta trebuie să fiţi voi.
221 Acum sunteţi voi gata? Ridicaţi-vă mâna sus, ziceţi, „Eu 
sunt gata. Eu sunt gata să mor chiar aici.” Acum să nu o faceţi 
fără să fie din adins. „Eu sunt gata să mor chiar aici, sau să 
primesc ce vreau de la Dumnezeu.” Amin. Sunteţi voi într-
adevăr gata? [Adunarea se bucură şi zice, „Amin.”—Ed.]
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222 Atunci audienţa să se ridice, peste tot. Acum împreună, 
împreună, să ne unim împreună. Să ne rugăm. Şi haideţi 
doar…Voi lucrătorii păşiţi sus la aceste persoane aici, fiecare, 
şi voi reprezentaţi mâinile lui Cristos acum.
223 Voi care vreţi Duhul Sfânt, voi care vreţi acea experienţă, 
nu o excitaţie emoţională; voi vreţi Duhul Sfânt, Viaţa, 
germenele de Viaţă înlăuntrul vostru. Şi voi vreţi să scăpaţi de 
acea amnezie care face ca voi—voi să nu vă puteţi identifica; 
voi nu ştiţi unde staţi; voi nu ştiţi ce sunteţi; să scăpăm de 
aceea chiar acum! Există o Naştere nouă aici pentru voi, o 
reală, Naştere nouă veritabilă.
224 Acum să ne punem mâinile peste aceste persoane. Haideţi să, 
fiecare, să ne ridicăm mâinile sus şi să ne rugăm cu un acord.
225 Tată Ceresc, în Numele Domnului Isus, admite, Doamne, 
ca în Numele lui Isus Cristos, ca Duhul Sfânt să vină în această 
seară, această sâmbătă seara, unde Duhul Sfânt a căzut ca un 
vâjâit de vânt puternic. Fie ca aceste persoane să fie botezate 
în Duhul Sfânt. Fie ca Focul şi Puterea lui Dumnezeu să nu-i 
părăsească. Dacă ei sunt aici dimineaţa, fie ca ei să stea, să 
stea până când Duhul Sfânt vine.
226 Aceea este idea! Asta este! Iată-L acolo. Acela este Duhul 
Sfânt venind. 
 [Fratele Branham vorbeşte cu cineva în timp ce părăseşte 
amvonul—Ed.] Eu deja am făcut aceasta. Eu ştiu aceea.
 Aceea este tot. Credeţi-L acum! Aceptaţi-L! Fiţi umpluţi 
cu binecuvântările Lui. [Adunarea continuă să se roage şi să 
se bucure.] 
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